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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat 
Képviselő-testülete 
4/2025. 
2025.02.24. 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült: Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 2025. február 24-én 
16:00 órakor megtartott nyilvános üléséről 
 
Az ülés helye: Mogyoród Nagyközség Önkormányzat ülésterme 
                      (2146 Mogyoród, Dózsa György út 40.) 
 
Jelen vannak:  Trabalka Szilvia  polgármester 

Babják Gábor  képviselő 
Dr. Szabó István  képviselő  
Kamarás Zsuzsanna   képviselő  
Kurfis László  képviselő 

  Kurucz Péter   képviselő 
  Mácsik Dénes  képviselő 
  Ribai Zoltán   alpolgármester 
  Zachár Zsolt   képviselő 

 
Nem vett részt az ülésen, távol maradt, távolmaradását előre jelezte: - 

  
Hivatal, intézmények és gazdasági társaság részéről jelen vannak: 

dr. Nagy Ildikó             jegyző 
Tadics Attila              aljegyző 
Hányik-Lovas Bernadett            igazgatási irodavezető 
Sike Mariann műszaki, településüzemeltetési és beruházási 

irodavezető 
 Vargáné Kurfis Erika pénzügyi irodavezető 
 Pintér Krisztina bölcsődevezető 
 Szabó Réka család-és gyermekjóléti szolgálat vezetője 
 Tóth Emese megbízott óvodaigazgató 
 Tempfli M. Szilárd főépítész 

 Hegyes Péter                  jegyzőkönyvvezető 
 
Jelenléti ív a jegyzőkönyv mellékletét képezi! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Szeretettel köszöntök minden kedves jelenlévőt és a Képviselő-
testületet Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának február havi rendes ülésén. Megállapítom, 
hogy a Képviselő-testület 9 fővel határozatképes. A meghívó szerinti napirendeket fogjuk 
tárgyalni. Szeretném kérdezni, hogy a napirendekkel kapcsolatban van-e kérdés? Ha nincsen, 
akkor szavazzunk a napirendekről. 
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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 26/2025.(II.24.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2025. február 24-i ülésének 
napirendjeit az alábbiak szerint fogadja el:  
 
NAPIREND ELŐTT: 
 
1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről 
 
NAPIRENDEK: 
 
1. A József A. utca fekvőrendőr átépítéséhez szükséges döntések meghozatala  
2. Pillangós Óvoda beiratkozási rendjének és nyitvatartásának meghatározása  
3. HÉSZ - Mogyoród és FÓT közös határvonalán Településrendezési Eszközök egyeztetése 
4. HÉSZ mód 7. kiegészítés 2  
5. HÉSZ 71 vasút kiegészítő döntés 2  
6. 2025. évi költségvetés elfogadása 
7. Nonprofit Kft. üzleti terve 
8. Kötelezően jelentkező önkormányzati költségekhez történő önkéntes hozzájárulás, 0180/52 
hrsz. 
9. Belterületbe vonási kérelem Mogyoród, 0180/52 hrsz. 
10. Kötelezően jelentkező önkormányzati költségekhez történő önkéntes hozzájárulás, 3116 hrsz. 
11. Belterületbe vonási kérelem Mogyoród, 3116 hrsz. 
12. Kötelezően jelentkező önkormányzati költségekhez történő önkéntes hozzájárulás, 3134/2 
hrsz.  
13. Belterületbe vonási kérelem Mogyoród, 3134/2 hrsz. 
14. Polgármester szabadságának ütemezése 
15. Beszámoló a Szociálpolitikai Kerekasztal 2024. évi tevékenységéről 
16. Beszámoló Lejárt határidejű határozatokról 
17. Az önkormányzati díjak, kitüntető címek alapításáról és adományozásáról szóló 2/2024. 
(I.30.) rendelet módosítása 
18. Testvértelepülési megállapodás létrehozása Lukowica községgel 
19. Hangya Drink Kft. részletfizetési kérelme 
20. Pest Vármegye Környezetvédelmi Programja 2025-2031. 
21. OJSC – tulajdonosi hozzájárulás KSK részére 
22. Természeti értékeink (Turisztikai célú hasznosítása) és helyi védelem alá helyezésének 
kezdeményezése: Mogyoródi-patak forrásvidéke, Somlyó 
23. Óvodaigazgató vezetői megbízatás visszavonásának indokolása 
24. Jakab Mihály Népdalkör támogatás elszámolása 
25. Evangélikus Egyház támogatás elszámolása 
26. Katolikus Egyház támogatás elszámolása 
27. Mogyoródi Sándor Huszárok Egyesület támogatás elszámolása 
28. Veterán Katonai Hagyományőrző Egyesület támogatás elszámolása 
29. Mogyoródi Pitbullok Egyesület támogatás elszámolása 
30. Peter Cerny Alapítvány támogatás elszámolása 
31. Mészáros Tamás támogatás elszámolása 
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32. Közoktatásért Alapítvány támogatás elszámolása 1.  
33. Közoktatásért Alapítvány támogatás elszámolása 2. 
34. Medicopter Alapítvány támogatás elszámolása 
35. Polgárőr Egyesület támogatás elszámolása 
36. Szent László Íjász Egyesület támogatás elszámolása 
 
A szavazás eredménye: 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
                                                         NAPIREND ELŐTT: 
 
1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről 
(Szóbeli tájékoztató) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Január hónapban döntöttünk arról, hogy az Önkormányzat 
csatlakozik a település fásítási programhoz, amelyre megtettük határidőben a regisztrációt. 
Azonban az igénylési felületet nem nyitották meg január 28-án. A múlt héten küldtek 
visszajelzést arról, hogy összesen 599 10.000 fő alatti település regisztrált a programra, és úgy 
döntött a pályázat kiírója, hogy minden településnek méretétől függően szeretnének elültetendő 
fákat biztosítani. Tekintettel a jelentkezők létszámára, most a kisebb településeknek fogják 
először a kiosztást tavasszal biztosítani, és a 2500 és 10.000 fő közötti települések, mint 
Mogyoród is, jövő év tavaszán fogja a 30 darab sorfát megkapni. Ehhez majd év végén küldenek 
újabb tájékoztatót. Február elején pályázatot nyújtottunk be a Magyarország átfogó 
egészségvédelmi szűrőprogramban való részvételre. Itt a múlt héten érkezett a pályázat kiíró 
részéről visszajelzés, hogy nyertesként értékelték a pályázatot, a részvételi szándékot. Történt az 
időpontban is egyeztetés, várhatóan a Szent László hét első vasárnapján, június 22-én kerül sor 
ennek a programnak a lebonyolítására. Ahol különböző prevenciós előadások, életmód-
tanácsadás, védőnői tanácsadás és párhuzamosan ötvenféle átfogó szűrővizsgálaton lehet majd 
részt venni. Erről majd a későbbiekben fogunk tájékoztatást adni. Február 14-én benyújtásra 
került a kisebb vihart kavaró Pumpa Park pályázat, amely mind tartalomban, mind pedig a 
helyszín vonatkozásában a Képviselő-testületi döntéseknek megfelelően került benyújtásra. 
Kevésbé jó hír, hogy pénteken értesítést kaptunk a Magyar Államkincstártól, hogy a már 
megépült bölcsődeépület pályázati támogatásából nagyságrendileg 182.000.000 forint 
visszafizetési kötelezettséget tennének ránk. Mindezt egy lényegében adminisztratív ok miatt, 
hogy a számlák nem megfelelő sorra, nem megfelelő oszlopba kerültek lekönyvelésre. Tehát nem 
a megvalósítást, nem a kivitelezést és nem az azóta egyébként hibátlanul működő üzemeltetést 
vitatják, hanem egy technikai kérdést. Itt fel fogjuk venni mind a jogi képviselő útján, mind pedig 
az Önkormányzat útján a kapcsolatot a minisztériummal és az államkincstárral, hogy erről 
egyeztessünk. A múlt héten a Családsegítő vezetésével, valamint az oktatási nevelési 
intézmények részvételével lezajlott a 2024-es évet összefoglaló jelzőrendszeri megbeszélés. 
Aztán munkába állt az új kulturális igazgató, valamint kiírásra került az óvodavezetői pályázat. A 
régi mozi ügyében egyezségre jutottak a felek és folyamatban van a kisajátítást helyettesítő 
adásvételi szerződés egyeztetése és előkészítése. Aztán ami még hír volt itt az elmúlt 1-2 hétben, 
hogy Gödöllőn madárinfluenza jelent meg és emiatt Mogyoród egy része is megfigyelési terület 
lett. Ezt a főbb útvonalak mentén táblák is jelzik. Van az Önkormányzatnak 2 patakkal 
kapcsolatos pere, az egyik az iparterületen. Itt március huszonnyolcadikára tűzött ki a bíróság 
tárgyalást, valamint a Csíkvölgyi patak-perben a mezítlábas ösvény miatt vagyunk érintettek és 
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érdekeltek. Itt az eredeti állapot visszaállítására kötelezte a Budapest Környéki Törvényszék a 
Kormányhivatal Földhivatalát, és fellebbezésnek nincs helye. Amit még ki szeretnék emelni, 
hogy a februári fogadóórán, aki a Bocskai utcából volt jelen és útjavítás ügyében tett hivatalosan 
is bejelentést, a műszaki iroda kezeli a kérelmét. A Bajcsy-Zsilinszky út 46. szám alól volt egy 
hölgy, hogy önkormányzati területről ágak lógnak át hozzá. Időközben jelentkezett egy vevő, aki 
megvásárolná ezt a területet az önkormányzattól, ez is szintén a műszaki irodánál van. Körtefa 
utcából zsákutca táblát igényeltek, ez tudomásom szerint kikerült. Valamint közvilágítás, itt az 
Iguvill Kft-t kértem, hogy nézze meg ennek a lehetőségét, és a Nyárfa utca közvilágítása volt 
még a februári fogadóórán téma. A Nyárfa utcánál sem az utat, sem a közvilágítást az 
Önkormányzat még nem vette át a beruházótól. Volt a beruházóval egyeztetés, és kifejeztük azt, 
hogy addig nem is fogjuk átvenni, amíg a közvilágítás nem üzemel. Úgyhogy ez egy folyamatban 
lévő dolog, de valószínűleg hosszadalmasabb időt vesz igénybe. És szeretném még megkérni 
Bereczki Lászlót, hogy a Top pluszos pályázatokról mondjon néhány összefoglaló gondolatot. 
 
Bereczki László beruházásmenedzser: Köszönöm szépen. Tisztelettel köszöntöm a Testületet 
és a nézőket. Tehát 2 Top pluszos projektünk van folyamatban, az egyik ugye a Pisokmáj 
csapadékvíz elvezetése projekt, ez lényegében tavaly május végén fizikailag elkészült. Nos, 
jelenleg az üzemeltetési engedélyeztetési eljárás van folyamatban, némi nehézségek árán. 
Ugyanis a vízügyi hatósághoz benyújtott üzemeltetési engedély hiánypótlást kapott, de a 
hiánypótlást már november hónapban áthelyezték a kormányhivatalhoz. Átszervezték ezt a 
szervezetet, próbáljuk a kapcsolatot ugye ilyen-olyan módon felvenni az ottani vezetéssel, hogy 
mielőbb megkapjuk ezt az üzemeltetési engedélyt. Ugye a projekt elszámolás idén október 
nyolcadika, tehát aggodalomra még szerencsére nincs ok, de szeretnénk mielőbb túl lenni ezen. 
Ugye maga a fizikai működés, az már tavaly nyáron is, illetve a nagyobb esőzések kapcsán 
bebizonyította, hogy jól működik. Közben voltak garanciális javítás kérések, ez főleg a Bocskai 
utcát érintette. Ott az árokelem melletti útfelületnél voltak süllyedések, de azokat garanciában a 
kivitelező elvégezte. Tehát ennyit magáról, a Pisokmáj beruházásról. A másik beruházásunk, 
ugye a sportlétesítmények energetikai felújításáról szól. Ez 2 részből áll, egyrészt a Grosics 
Gyula Sportcsarnokról, másrészt pedig az Ober János Sportközpontról. A Grosics Gyula 
Sportcsarnokban a fizikai megvalósítás megtörtént. Január 31-én megtörtént a műszaki átadás-
átvétel. Jelenleg már csak annyi van hátra, hogy az Eon rákösse a napelemet a hálózatra, de 
minden üzemképes és üzemel is. Tehát egyrészről a fűtést az 5 új korszerű kazán végzi el, 
fűtőpatronok lettek elhelyezve a meleg víztároló tartályokban és egy nagy teljesítményű 
hőszivattyú látja el a csarnoknak a fűtésének, mind a lég, mind pedig a padló fűtésének a 
funkcióját. Minden precízen működik, úgyhogy ez teljesen rendben van. A másik része, az az 
Ober János Sportközpont lelátó fedés és napelem-telepítés, valamint energetikai korszerűsítés az 
épületen belül. Itt a kivitelezővel némi problémánk volt, mert elég erős csúszásba került a saját 
ütemtervéhez képest. Ő már ugye azt vizionálta, hogy itt december végére kész az egész 
beruházás. Ez nem így történt, ezért egy ilyen kvázi válságértekezletet hoztunk össze január 
kilencedikén, ami lényegében arról szólt, hogy a kivitelezőt nyilatkoztattuk szóban, hogy hogyan 
állunk ezzel az egész projekttel. Mi a szándék? Hogy látják? Be tudják-e fejezni határidőre? Ott 
azt az ígéretet kaptuk, hogy tartani kívánják az idén március 17-i határidőt. Egy új ütemtervet 
adtak le. Ehhez az ütemtervhez képest ma egyeztettem a műszaki ellenőrrel, egy hetes csúszásban 
vannak körülbelül. A betonszerkezetnek a technológiai kötési ideje most járt le, tehát most lehet 
terhelni az acélszerkezettel ezt az egész szerkezetet. A föld visszatöltés megtörtént, az 
acélszerkezetet ma szemrevételeztem, kiszállításra került és állításuk szerint most már kezdik 
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összerakni szoros határidővel, illetve többletmunkaerő bevonásával. Akár még teljesíthető is a 
határidő. Egyéb esetben azért várható némi kis csúszás, de reményeink szerint már ez a 
projektrész sem kerül úgy veszélybe, hogy esetleg meghiúsul. Az acélszerkezet nagyon nagy 
értéket képvisel az egészben. Belső munkálatokban már megvalósultak a világításcserék, klímák 
felszerelése fog történni, külső járda, akadálymentes járdaépítés már 60 százalékban megvalósult. 
Tehát ennek a projektnek is az elszámolási határideje az idén október nyolcadika. Ugyanakkor 
még ha kész is lesz a projekt, ugye gyorsan egy engedélyeztetési eljárást le kell bonyolítanunk. 
Tehát itt azért egy kicsit húzósabb a határidő, de teljesíthető. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen az összefoglalót. Van-e kérdés az 
elhangzottakhoz? Hogyha nincsen kérdés, akkor az egyes napirenddel folytatjuk. 
 
                                                    NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA: 
 
1. A József A. utca fekvőrendőr átépítéséhez szükséges döntések meghozatala 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 37.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A napirendet tárgyalta mind a Településfejlesztési Bizottság, 
mind pedig a Pénzügyi Bizottság és támogatta a határozati javaslatok elfogadását. Kérdezném 
Bereczki Lászlót, hogy szeretne-e hozzászólni a napirendhez, vagy a Képviselőknek van-e 
kérdése a napirend kapcsán? Akkor szavazzunk a határozati javaslatokról. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 27/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
 

1. a Mogyoród Nagyközség Önkormányzata a Mevito Mérnökiroda Kft. „Mogyoród József 

Attila utca sebességcsökkentő küszöb, útburkolati jelek felfestésének terve Msz:007/2025” 

alapján a felhívásban rögzített Kbt. 115. § (1) bek. szerinti nyílt, közbeszerzési eljárást 

folytat le a kivitelezés megvalósítására; 

2. a kivitelezés teljesítésének határidejére: a szerződéskötéstől számított 30 naptári nap; 

3. értékelési szempontok: a legjobb ár-érték arányt megjelenítő szempontok; 

 A teljesítésbe bevonni kívánt szakembernek a 266/2013. Korm.r. szerinti MV-KÉ jelűelű 

FMV jogosultság megszerzéséhez szükséges szakmai tapasztalaton feltöbblettapasztalata 

(max. 36 hónap) / súlyszám: 3; 

 Nettó ajánlati ár (Ft) / súlyszám: 7; 

4. felhatalmazza a polgármestert az 1. pont végrehajtásához szükséges intézkedések, illetve 

jognyilatkozatok megtételére; 

5. a sikeres közbeszerzési eljárás estén a szerződés teljesítésére szükséges buttó 3.430.105,- Ft 

fedezet számított összege rendelkezésre áll, a K71 Ingatlanok felújítása keret forrás terhére 

biztosított.  
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6. a közbeszerzés költsége: megbízási díj: 561.000,-Ft (AAM), hirdetményellenőrzési díj: 

100.000,- Ft (TAM), EKR rendszerhasználati díj: 50.800 Ft (ÁFA-val), összesen: bruttó 

711.800,-Ft a K336 Szakmai tevékenyéget segítő szolgáltatások sor terhére biztosított. 

7. a Képviselő-testület az előterjesztés mellékletét képező szerződéstervezetet elfogadja és      

felhatalmazza a polgármestert a szükséges nyilatkozatok megtételére és aláírására. 
 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: 9 igennel elfogadásra került, hogy a József Attila utcában 
található 3 darab forgalom lassító átépítésre kerül és élhetőbbé válik. Kurfis képviselőnek 
megadom a szót. 
 
Kurfis László képviselő: Köszönöm szépen. Nem akartam a szavazás előtt, viszont, ha 
elolvastuk azt, hogy majd átadjuk a területet, arra én szerintem figyeljünk oda, hogy 30 nap van 
beleírva pillanatnyilag. Tehát, hogy ne legyen 30 napig az, hogy a fekvőrendőr átépítése miatt 
mondjuk, nem lehet használni az utcát. Valahogy egy kompromisszumot kellene ott 
létrehoznunk. Köszönöm szépen. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen. Akkor a 2-es határozati javaslatban a 
műszaki ellenőr megbízásáról fogunk szavazni a munkavégzéshez. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 28/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
 

1.  a projekt megvalósítása érdekében műszaki ellenőrt kíván megbízni;  

2. a műszaki ellenőrzés szolgáltatás fedezete bruttó 450.000,- Ft keretösszegig K336 
Szakmai tevékenységet segítő szolgáltatások sor terhére biztosított; 

3. a Képviselő-testület az előterjesztés mellékletét képező műszaki ellenőri 
szerződéstervezetet elfogadja. 

4. felhatalmazza a polgármestert, hogy folytasson le ajánlatkérési eljárást és a nyertes 
ajánlattevővel, a szerződés kössön, valamint felhatalmazza a szükséges intézkedések, 
illetve jognyilatkozatok megtételére. 

Határidő: 2025. május 31. 

Felelős: Trabalka Szilvia Polgármester (Bereczki László beruházási menedzser, Pénzügyi Iroda 

útján Jegyző) 
 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
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2. Pillangós Óvoda beiratkozási rendjének és nyitvatartásának meghatározása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 64.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság tárgyalta és támogatta 
az eredeti határozati javaslatot, amelyben az óvodai beíratás helye és ideje került meghatározásra. 
A jelentkezés módja, a Pillangós és a Gesztenyés Óvoda heti nyitvatartási ideje, valamint a nyári 
leállás ideje. Erről a szülők részére majd az óvodavezetők fognak részletesen tájékoztatást adni. 
Van-e kérdés a napirendhez? Hogyha nincsen kérdés, akkor szavazzunk az eredeti határozati 
javaslatról. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 29/2025.(II.24.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1. Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mogyoródi Pillangós 
Óvoda és Gesztenyés Tagóvodája tekintetében az óvodába történő jelentkezés módját és 
az óvodai beiratkozás időpontját az alábbiak szerint állapítja meg:  

a) Az óvodai beíratás helye és ideje:  
Mogyoródi Pillangós Óvoda 2146 Mogyoród, Veresegyházi út 8.  
2025. április 29. kedd 8.00-16.00 óráig 
2025. április 30. szerda 8.00-16.00 óráig 

b) Az óvodai jelentkezés módja:  
A beiratkozás az intézményvezető által kijelölt helyiségben és személyek 
közreműködésével történik, ahol a szülőknek be kell mutatnia: 

- a gyermek születési anyakönyvi kivonatát, TAJ kártyáját  
- a gyermek érvényes személyazonosítására alkalmas igazolványát, pl. személyazonosító 

igazolvány vagy útlevél, továbbá a lakcímet igazoló hatósági igazolványát.  
- a szülői felügyeleti joggal rendelkező egyik szülő (gondviselő) érvényes 

személyazonosításra alkalmas igazolványát (pl. személyazonosító igazolvány, útlevél, 
vezetői engedély), továbbá a lakcímet igazoló hatósági igazolványát.  

- elvált vagy külön élő szülők esetében a gyermek elhelyezését igazoló bírósági végzést, 
gyámhatósági megállapodásról készült jegyzőkönyvet 

- nem magyar állampolgárság esetén a Magyarországon való tartózkodásra jogosultság 
igazolása 

2. Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mogyoródi Pillangós 
Óvoda és Gesztenyés Tagóvodája tekintetében a heti és éves nyitvatartási időt az 
alábbiakban határozza meg: 

a) a Mogyoródi Pillangós Óvoda és Gesztenyés Tagóvodájának heti nyitvatartási ideje:  
hétfőtől péntekig reggel 6.00 órától este 17.30 óráig 

b) a Mogyoródi Pillangós Óvoda és Gesztenyés Tagóvodájának éves nyitvatartási ideje: 
Nyári leállás ideje mindkét épület esetében 2025. július 28. – 2025. augusztus 19-ig 
valósul meg. Ezen időszak alatt a székhely óvodában szerdai napokon (2025. augusztus 6. 
és 2025. augusztus 13.) 8.00 és 12.00 óra között a hivatalos ügyek intézésére ügyelet 
biztosítása az irodában.  
A Gesztenyés Tagóvoda nyári zárása 2025. július 7. – 2025. augusztus 19-ig tart. 
A Pillangós Óvoda nyári zárása 2025. július 28. – 2025. augusztus 19-ig tart. 
Mindkét Óvoda 2025. augusztus 21-től tart nyitva. 
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Határidő: döntésre azonnal, szülők értesítése hirdetmény formájában 2025. február 26-tól., 
beiratkozás lebonyolítása: 2025. április 29.,2025. április 30., szülők értesítése a felvételről 
(elektronikus úton): 2025. május 31-ig.  
Felelős: óvoda igazgató útján Polgármester  
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
3. HÉSZ - Mogyoród és FÓT közös határvonalán Településrendezési Eszközök egyeztetése 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 60.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Ezt a TKB tárgyalta és támogatta. Itt a kérelem a Fóti Barackos 
Egyesület részéről érkezett, akik a Fót Barackos elnevezésű részen kialakítandó körforgalom 
miatt jöttek az Önkormányzatunkhoz egyeztetésre. Ez ugye Mogyoród-Fót határán található. 
Nekünk az a javaslatunk, hogy a körforgalmat olyan részen helyezzék el, amely a saját helyi 
építési szabályzatunkkal kompatibilis. Én egyébként néztem, hogy most a fótiak tárgyalták-e a 
februári ülésen ezt, de nem találtam a napirendjeik között, úgyhogy nem tudom, hogy ott mi az 
álláspont erről. Van-e kérdés a napirendhez? Hogyha nincsen kérdés, akkor szavazzunk a 
határozati javaslatról. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 30/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy nem támogatja a Fóti 
Barackos Egyesület által készíttetett Szabályozási Tervjavaslaton lévő helyen a körforgalom 
megépítését, egyúttal kéri, hogy a körforgalmat – amennyiben indokolt körforgalom építése – 
Mogyoród Szabályozási Tervén jelölt hely vonalába tervezzék át. A döntésről Fót Város 
Polgármesterét értesítsék.  
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Főépítész útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 8 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
4. HÉSZ mód 7. kiegészítés 2 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 41.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Itt ugye volt egy egyes számú melléklet az előterjesztéshez, 
amiben a táblázatnak 14 sora van. TKB tárgyalta a napirendet és tett benne módosítást az 
eredetihez képest. Az egyes pontban 2 rendeltetési egység helyett egyet határozott meg. A 2-es 
pontban a 800 négyzetméteres teleknagyság helyett 1000 négyzetmétert, valamint egy 15. pontot, 
mely szerint a 0183/42, 29, 30, 31, 32 és 33-as helyrajzi számú ingatlanok, melyek jelenleg Vt. 
övezeti besorolásban vannak, Má-á besorolásra kerülnének. Van-e kérdés a napirendhez? 
Kamarás Zsuzsannának megadom a szót. 
 
Kamarás Zsuzsanna képviselő: Nekem 3 meglátásom lenne. Az egyik, hogy ugye az informális 
egyeztetésen is én úgy gondolom, hogy különböző álláspontok körvonalazódtak. Én még nem 
érzem, hogy konszenzus lenne, úgyhogy az a javaslatom, hogy ma ne döntsünk róla, mert én így 
ebben a formában nem fogom tudni megszavazni ezt a javaslatot. Szerintem ez sokkal több 
egyeztetést igényel, mégis 3 érvem lenne. Az egyik a településtervező, az országos szabályozás 



9 

 

és a főépítészi véleményeknek az összehangolása kapcsán. Én tegnap vettem a fáradtságot, egész 
sokat foglalkoztam vele és el is fáradtam agyilag benne. Mert azt gondolom, hogy ez viszonylag 
összetett dolog és ugye az országos szabályozás is változtatás alatt van, különösen az 
agglomerációban. Tehát én úgy érzem, hogy összehangoltan kell ebben döntést hozni és nem 
azért nem fogom megszavazni, mert a 15-ből jó néhány ponttal ne értenék egyet, hanem azt 
gondolom, hogy még szükséges az, hogy egyeztessünk a témát illetően. Úgyhogy én ma így 
ebben a formában nem fogom tudni megszavazni és javaslatot teszek arra, hogy esetleg még 
legyen további egyeztetés a témában. Köszönöm. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen a hozzászólást. További hozzászólás a 
napirendhez? Kurucz Péternek megadom a szót. 
 
Kurucz Péter képviselő: Köszönöm szépen a szót. Hasonló gondolataim voltak nekem is ezzel 
az előterjesztéssel kapcsolatban. Mikor itt voltunk az informális egyeztetésen, akkor azt sok 
mindennek nevezhetnénk, csak egyeztetésnek nem. Mert igazából úgy érzem, hogy nagyon senki 
sincs azzal tisztában, hogy mi is a célja. Saját céljaimról be tudok számolni, de most szerintem én 
is afelé mennék egyelőre, hogy ezt a napirendet valamilyen más formában még egyeztessük, mert 
szükség lenne rá. Hiszen kicsit úgy érzem most, hogy a fürdővízzel kiöntjük a gyereket is. Tehát, 
hogy ez nem lenne szerencsés, mert olyanok is sérülhetnek ebben az egész HÉSZ módosításban, 
akiket szerintem mi nem szeretnénk, hogy sérüljenek. Úgyhogy én azt gondolom, hogy 
egyetértve Zsuzsával, erről beszélgessünk még külön akkor, amikor tudjuk, hogy mi a célunk. 
Mert egyelőre mondom, ezeken az informális egyeztetéseken olyan volt egy picit, mintha nem 
tudnánk, hogy mi a célunk, és úgy beszélgettünk akár a főépítésszel, akár az ügyvédekkel, akik itt 
voltak. Úgyhogy szerintem ezt még rágjuk egy picit, mert ez még most így nem kerek egész. 
Köszönöm szépen. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen, Kurfis Lászlónak megadom a szót. 
 
Kurfis László képviselő: Köszönöm szépen. Én nem értek egyet Zsuzsával, sem Péterrel. 3-szor 
vagy 4-szer egyeztettünk. A Zsuzsa egyszer jött oda az egyeztetésre, az utolsó fél órára vagy 
órára körülbelül, mikor már nagyjából kialakult valami a jelenlévő képviselők között. Péter talán 
többször volt, de többször megszakította az ittlétét azzal, hogy kiment és telefonált. De hát 
egyeztetgethetünk itt valószínűleg jövő ilyenkorig is. Szerintem meg pont most kellene eldönteni, 
és a Testület most mondaná meg, hogy mi az elképzelése, és aztán majd megmondják ez alapján 
a településtervezők meg az ügyvéd, hogy ez megoldható-e jogszerűen. Köszönöm szépen. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen. Annyiban értek egyet Zsuzsával és Péterrel, 
hogy lesznek olyan sorok, amiben én úgy gondolom, hogy nem áll rendelkezésre elegendő 
információ, legalábbis számomra biztosan nem. Itt viszont elindítunk egy módosítási szándékot, 
tehát nem rendeletmódosítás fog történni. Ezzel a településtervezők fognak dolgozni, és ez az 
egész csomag még vissza fog ide jönni az asztalra. Közben Főépítész Urat is szeretném kérdezni, 
hogy szeretne-e hozzászólni a napirendhez? 
 
Tempfli M. Szilárd főépítész: Üdvözlöm a tisztelt Bizottságot, Polgármester Asszonyt és a 
hallgatóságot. Szóval a HÉSZ módosítás nemcsak a lakásszám korlátozásról szól, hanem sok 
egyéb másról. Például a sportpálya lefedésnek is van benne egy pontja, amit a múltkor 
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megszavaztak. Csak ahhoz, hogy elinduljon az eljárás, ahhoz már le kéne zárni, hogy akkor mi 
legyen benne az eljárásban, mi ne legyen benne az eljárásban. Mert a sportpályának is azt a 
HÉSZ módosítást, azt a szabályozási terven lévő szabályozási vonalat be kell rajzolni ahhoz, 
hogy meg lehessen osztani a telket, hogy utána be lehessen adni rá az építési engedélyt. A 
lefedést, meg a használatba vételi engedélyt, mert annak a feltétele, hogy a telket meg lehessen 
osztani. Tehát ahhoz mindenképpen le kell fusson az eljárás, még mielőtt elszámolnak, csak 
ehhez végre pontot kéne tenni a döntés végére. Szóval arra bíztatom a Testületet, hogy inkább 
szavazzák meg, ez még be fog jönni Önökhöz többször. Lehet pontonként szavazni, a tervezetnek 
a pontjait is külön-külön el lehet fogadni, és amit majd a legvégén nem akarnak beletenni, azt 
akkor is ki lehet szedni, de legalább folyna az eljárás. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen. Soronként fogunk, tehát a 15 sorról 15 
határozati javaslat lesz, tehát soronként fogunk szavazni. Kamarás Zsuzsának megadom a szót. 
 
Kamarás Zsuzsanna képviselő: Köszönöm a szót és leginkább én 2 dologgal szeretném 
alátámasztani a véleményemet. Az egyik, hogy szerintem nem feltétlenül az segít átbillenteni a 
dolgokat, hogy mi még hányszor ülünk le az asztalhoz, hanem, hogy mi leülünk-e olyan 
szakértőkkel, akik érdemben tudnak a kérdésekre válaszolni. Én egyben javaslatot is tennék arra, 
hogy a településtervezők, akikkel dolgozunk, én azt gondolom, hogy hosszú évek óta ők azok, 
akik itt az elmúlt ciklusban hozták a véleményeket. De nekem az volt az érzésem, és Főépítész Úr 
majd cáfolja, vagy megerősíti, hogy Önöknek is egymással szemben voltak új információk, ami 
egyiküknél vagy másikuknál nem volt meg, vagy megvolt, vagy másként látták. És én őszintén 
megmondom, engem ez nagyon-nagyon visszahúz attól, hogy igennel szavazzak bármire is, 
amikor a szakértők sincsenek azonos állásponton. Értem ezalatt a Főépítész Urat meg a 
településtervezőket. Olyan volt az érzésem, mintha itt derülnének ki dolgok, és a szabályok 
naprakészsége nélkül szerintem nem lehet jó döntést hozni. Nekem ez, számomra nem jött át, 
hogy ez gyakorlatilag egy olyan szakértő, és nem magunkat ostorozva feleslegesen, meg hogy 
hányszor is kell ahhoz egyeztetni, de szerintem jelenleg ebben én nem vagyok komfortos azzal, 
hogy olyan szakmai támogatást kapnánk, ami alapján felelős döntést lehet hozni. Én ezért 
javaslom a Völgyzugoly helyett más településtervező bevonását, vagy másnak is a 
meghallgatását, mert szerintem eltelt X év. Ebben nem léptünk, ugyanazzal a partnerrel 
dolgozunk ma is, mint 4 évvel ezelőtt. Én azt gondolom, hogy szükségszerű lenne szakértők 
bevonása, mert ez egy olyan komplex téma, aminél szerintem nem lehet egyéni preferenciák 
alapján döntést hozni. A másik pedig, hogy szinte mindenkinek a választási ígéretében benne volt 
az, hogy a lakosság bevonása valamilyen módon, különösen az ilyen nagy horderejű kérdésben, 
mint a HÉSZ. Én tudom, hogy ez nem a nagy HÉSZ, meg ott sokkal több idő kell a felkészülésre, 
de azért még egyszer mondom, hogy én most nem vagyok komfortos azzal, hogy szakértői 
szempontból rendelkezésünkre áll-e az a tudás, ami alapján jó döntést hozunk. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Kurucz Péternek megadom a szót. 
 
Kurucz Péter képviselő: Köszönöm szépen a szót. Én is azért támogatom egy picit azt, hogy 
beszéljünk még erről, mert lehet, hogy kevesebb telefont fogok kapni és akkor itt tudok lenni 
mindenképpen. Jó? Tehát ez az egyik. A másik, hogy azért van egyébként erről elképzelésem, a 
HÉSZ módosításról. Nem értem, hogy miért nem tárgyaljuk akkor külön azt, ami annyira fontos, 
hogy most azonnal kellene róla dönteni. Azt az egyet, azt a 15-öst. Egyébként melyik az a pont? 
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Tehát a következő testületi ülésig, akkor még jók vagyunk. Nem, semmivel sem vagyunk jók, de 
most dönteni kell és akkor ami ebben benne van, az benne lesz, csodás. De ugyanakkor nem 
tudom, ki az, aki tudja ennek a felelősséget vállalni. Ennyiből, amennyit beszélgettünk róla, meg 
amennyi szakértőt meghallgattunk ebben az ügyben, meg ahogyan egyébként ezek az informális 
ülések lezajlottak. Tehát ennek a tudatában, hogyha itt a képviselők fel tudják vállalni azt, hogy 
ilyen horderejű döntést meghoznak, hát akkor szívük rajta. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Főépítész Úrnak megadom a szót. 
 
Tempfli M. Szilárd főépítész: Szóval arról, hogy ha Önök most döntenek valamiről, csak arról 
döntenek, hogy a településtervező milyen szempontok alapján készítsen egy koncepciót. A 
településtervező ez alapján csinál egy véleményezési dokumentációt, amit elhozunk ide a 
Testület elé, feltesszük az Et-rendszerbe, ki lesz téve a honlapra, a lakosság megkapja. 
Mindenkinek nyitva áll rá időtartam, azt véleményezni, el tudja mondani a véleményét, meg tudja 
kérdezni másik településtervezőtől, másik tervezőtől. Mindenkivel tud egyeztetni, és utána 
beérkezik mindenkitől a vélemény, és a véleményeket meg az Önök véleményét a következő 
Testületi ülésen megvitatják. És akkor döntenek, hogy egyrészt elfogadják-e azt a tervezetet, 
vagy nem, vagy módosítják, stb. Akkor ezt a településtervező megint áttervezi, és utána megy 
majd fel az állami főépítészhez. Ott is kapnak majd rá véleményt és utána megint visszajön a 
Testület elé és akkor még mindig van lehetőség nem elfogadni, vagy csak egy részét elfogadni. 
Lehet szemezgetni belőle. De hogyha nem hozzák meg azt a döntést, hogy legalább induljon el a 
folyamat, hogy a településtervező legalább egy koncepciót létrehozzon, akkor csak állunk 
egyhelyben, nem haladunk és ki fogunk csúszni a májusi határidőből. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm a hozzászólást. Kurfis Lászlónak megadom a szót. 
 
Kurfis László képviselő: Köszönöm szépen. Tehát semmit nem fogunk eldönteni, csak azt, hogy 
elkezdjenek ezen dolgozni a szakemberek vagy ne. Most Péter, téged idéznélek, az elmúlt 
ciklusban számos esetben mondtad, hogy 30 éve olyanok ülnek az asztalnál, akik a saját 
pecsenyéjüket sütögetik. Most nagyon afelé haladunk. Most azok mondják, hogy még 
egyeztessünk 14-szer, akik eddig nem jöttek el az egyeztetésre. Nem csak rád, vagy nem rád 
gondolok elsősorban. Tehát azokra, akik nem jönnek el az egyeztetésre. Én még egyszer 
mondom, semmit nem fogunk megváltoztathatatlanul most eldönteni, csak azt, hogy a 
szakemberek, amit ide leírtunk, azt megvizsgálják, hogy kivitelezhető-e úgy, ahogy ez nekünk jó. 
Ez vissza fog jönni elénk, és ott akármikor ki lehet belőle, mint ahogy már máskor is vettünk ki 
belőle dolgokat. Ha valamivel nem értünk egyet, addig egyeztethetünk is, de legalábbis azt 
mondtam, hogy most döntsünk róla azért, hogy kiderüljön, hogy a képviselők akarnak-e 
egyáltalán HÉSZ-t változtatni. Most van lehetőségünk egy részére, a lakóövezetek egy részére. 
Ha egy részére nincs, majd csak egy év múlva lesz. Ha nem derül ki, akkor nem fogunk tudni mit 
mondani a településtervezőnek, a jogász nem fog tudni hozzászólni ehhez a történethez. Viszont, 
ha döntünk, akkor elindul valami és az vissza fog jönni ide elénk. Semmit nem fogunk 
megváltoztatni még ezzel, csak azt, hogy kifejezzük azt, hogy van egy olyan szándékunk, 
Képviselő-testületnek, nekünk, akik egyébként valóban majdnem mindenki azt mondtuk a 
kampányban, hogy szeretne változtatni. Itt a lehetőség, hogy nyilatkozzunk róla, de akkor úgy 
látom, most néhányan visszakoznak. Köszönöm szépen. 
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Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm. Kurucz Péternek megadom a szót. 
 
Kurucz Péter képviselő: Köszönöm szépen a szót. Hát lefordítom, amire én egyébként 
gondolok, hogy Marika néni, meg Pista bácsi a falu végén milyen pecsenyét sütöget akkor, 
amikor te 1000 négyzetméterre akarod emelni az ő területnagyságukat, és mondjuk lehet, hogy ez 
az egy lehetőségük van, hogy az unokájuknak vagy a gyerekeiknek adjanak valamit. Ezt azért 
mondom, mert nem szelektál ez az egész rendszer, ezt ráhúzza a településre. Igen, én voltam 
annak idején az is, aki azt mondta az egész településre, hogy vezessük be azt, hogy egy telek, egy 
lakás. Akkor, amikor itt elindult ez az egész dolog, nem szavazta meg senki sem. Viszont az meg 
a másik véglet, nem szavaztuk meg, nem ez ment át. Tehát, hogy ezt sokkal átgondoltabban kell 
csinálni, hogy ne öntsük ki a gyereket a fürdővízzel. Ezért mondtam, hogy szükség lenne még 
egyeztetésre, mert ez kiindulási alapnak is rossz. Tehát valamilyen kiindulási alapra szükség van, 
szükség van arra, amiről mindig is egyeztetünk veled is, meg beszélgetünk róla, hogy valamilyen 
úton-módon megálljt kell szabnia ennek a nagy népességrobbanásnak, ami itt történik. Meg 
ennek a nagy építkezéshullámnak, ami Mogyoródon történik. De nem biztos, hogy ezzel a 
módszerrel, vagy ezzel az alappal kell ennek nekiindulni. Én csak ezért mondtam, hogy erről még 
szerintem egyeztetni kell. Csak a sürgős, nagyon fontos eseteket mondja meg akkor Főépítész Úr, 
hogy mik azok a pontok, amiket meg kell ehhez szavazni. A többiről még lehet akkor egyeztetni 
később is. Csak ennyit szerettem volna. Köszönöm. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Kurfis képviselőnek megadom a szót. 
 
Kurfis László képviselő: Köszönöm. Péter, én pontosan tudom, hogy miért akarod, hogy ezt 
most odázzuk el egy kicsit. Ki a falu végén, az a Pista bácsi meg a Mari néni? Én azt javaslom, 
hogy döntsünk róla, sőt kifejezetten azt gondolom, hogy az első 2 pontról én szeretném, hogyha 
név szerint döntenénk, tehát a szavazás név szerinti lenne, ha lehet ilyet. Köszönöm szépen. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Kamarás Zsuzsának megadom még a szót, még nem szavazunk. 
Köszönöm. 
 
Kamarás Zsuzsanna képviselő: Köszönöm. Csak úgy érzem, hogy megint elérjük a 
személyeskedésnek azt a szintjét, ami szerintem nem visz előre. Én azt gondolom, hogy az első 
meg a 2. pont valóban nagyon kardinális. László, ahogy mondod is, majd nemhogy talán 
sorrendiségében is szerintem, hogyha elolvassuk az összes pontot, hogy mit taglal. De én azt 
gondolom, hogy ettől még a Péternek a kérdése releváns, hogy Marika néninek van egy ezres 
telke, és igazából kíváncsi vagyok a véleményedre, őszintén kíváncsi vagyok. Hogyha Marika 
néni ezt a telket odaadja az unokájának, arra még legalább 80.000.000 - 100.000.000, hogy 
felépítsen egy házat egy fiatal. Tehát, hogy így ez realitás-e a jövőt illetően? Mert ilyenkor 
mindig a gazember vállalkozó jelenik meg itt mindenkinek a szeme előtt, és soha nem Marika 
néni. Azt, hogy most hol vannak ebben az arányok, de ez egységet tesz Marika néni meg a 
vállalkozók közé is. Tehát, hogy szerintem ez viszont tény, ezért én őszintén kíváncsi vagyok a te 
véleményedre ezzel kapcsolatban. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Kurfis Lászlónak megadom a szót. 
 
Kurfis László képviselő: Köszönöm, többet nem szólok hozzá. Semmi köze nincs ahhoz, hogy 
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80.000.000 vagy 100 milliós házat akar építeni valaki valakinek a telkén. Hogy az 800 
négyzetméteres vagy ezres, az teljesen mindegy. Mindegy, hogy Marika néni az unokájának egy 
800 négyzetméteres telket ad vagy egy ezreset, attól az építkezés még ugyanakkora lesz. Vagy 
arra gondolsz esetleg, hogyha 550 négyzetméterest, akkor kisebb házat tud rá építeni a gyerek, és 
rá van kényszerítve, hogy hagyjuk így inkább akkor az egészet? Szerintem ez így butaság. Én úgy 
gondolom és egyébként arra hivatkozni itt az asztal körül, hogy majd valakinek az unokája akar 
oda építeni, hát emlékezzetek csak a Berektetőre. Amikor ott a belterületbe vonásokról volt szó. 
Mindenki, aki ott ült a teremben, az az unokájának akarta, vagy a gyerekének adni. Azóta 
mindenki eladta, vagy árulja azokat a telkeket. Tehát ezzel szerintem a Képviselő-testületet nem 
érdemes behúzni a csőbe még egyszer, én úgy gondolom. Egyébként, hogyha ez át is menne, és 
lenne rendelet is belőle, és megcsinálná a településtervezés, az is átmenne. Utána csökkenteni 
lehet, tehát azért javasoltam én az 1000 négyzetmétert, mert hogyha föl akarjuk hígítani, azt 
bármikor lehet. Azért senki nem fog minket kártérítésre kötelezni. Hogyha szigorítani akarunk, 
akkor igen. Köszönöm. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen a hozzászólásokat. Akkor a 15 sorról 
egyesével fogunk szavazni, és az első kettőről kérted, hogy név szerint, hogyha lehet. Kamarás 
Zsuzsának megadom a szót. 
 
Kamarás Zsuzsanna képviselő: Nekem volt egy javaslatom, hogy vegyük le a napirendről és 
szeretném megkérdezni, hogy erről lehet-e szavazni vagy sem? 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Jó, akkor most a teljes napirend levételéről fogunk szavazást 
indítani. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 31/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy nem veszi le 
napirendjéről az előterjesztést. 
 
A szavazás eredménye: 4 igen, 3 nem, 2 tartózkodás mellett elutasítva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Tehát nem született döntés, úgyhogy nem kerül le napirendről. 
Akkor az egyes pont név szerinti szavazás, és itt a Pénzügyi Bizottságnak a módosító javaslatáról 
fogunk szavazni. Arról is kell szavaznunk, hogy név szerint szavazunk-e. Jó, akkor az első és 2. 
pont név szerinti szavazásáról fogunk szavazni. Tehát aki azt szeretné, hogy név szerinti szavazás 
történjen, szavazzon igennel. Név szerint fogunk szavazni az egyes és 2-es pontokról. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 32/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az előterjesztés 
mellékletében lévő 1. és 2. pontról név szerinti szavazással fog dönteni. 
 
A szavazás eredménye: 7 igen, 1 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
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Trabalka Szilvia polgármester: A határozati javaslat mellékletének egyes sora és itt a Pénzügyi 
Bizottság módosító javaslata. Településfejlesztési Bizottság tárgyalta és 4 igen, 1 nem szavazattal 
támogatta a módosítást. Ez volt a módosító javaslat, erről fogunk most szavazni. Név szerint. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Nem. 
 
Zachár Zsolt képviselő: Igen. 
 
Kurfis László képviselő: Igen. 
 
Mácsik Dénes képviselő: Igen. 
 
Ribai Zoltán alpolgármester: Igen. 
 
Kamarás Zsuzsanna képviselő: Nem. 
 
Dr. Szabó István képviselő: Tartózkodom. 
 
Kurucz Péter képviselő: Tartózkodom. 
 
Babják Gábor képviselő: Nem. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 33/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Mogyoród 
Nagyközség Helyi Építési Szabályzatáról szóló 16/2017.(IX.18.) számú önkormányzati 
rendeletének (HÉSZ) módosítására irányuló Mód7 nevű eljárását kiegészíti az előterjesztés 
mellékletét képező táblázatban szereplőkkel:  
 
1. pont - módosítással: 
 
Lke-1, Lke-2, Lke-3, Lke-4, Lke-5, Lke-8, Vt-2, Vt-3 jelű övezetekben a rendeltetési  
egységek száma legfeljebb 1, melyből lakás rendeltetés legfeljebb 1. 
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Főépítész útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 4 igen, 3 nem, 2 tartózkodás mellett elutasítva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Akkor az eredetiről fogunk szavazni. Név szerint. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Igen. 
 
Zachár Zsolt képviselő: Nem. 
 
Kurfis László képviselő: Igen. 
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Mácsik Dénes képviselő: Igen. 
 
Ribai Zoltán alpolgármester: Tartózkodom. 
 
Kamarás Zsuzsanna képviselő: Igen. 
 
Dr. Szabó István képviselő: Tartózkodom. 
 
Kurucz Péter képviselő: Tartózkodom. 
 
Babják Gábor képviselő: Nem. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 34/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Mogyoród 
Nagyközség Helyi Építési Szabályzatáról szóló 16/2017.(IX.18.) számú önkormányzati 
rendeletének (HÉSZ) módosítására irányuló Mód7 nevű eljárását kiegészíti az előterjesztés 
mellékletét képező táblázatban szereplőkkel:  
 
1. pont - eredeti: 
 
Lke-1, Lke-2, Lke-3, Lke-4, Lke-5, Lke-8, Vt-2, Vt-3 jelű övezetekben a rendeltetési  
egységek száma legfeljebb 2, melyből lakás rendeltetés legfeljebb 1. 
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Főépítész útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 4 igen, 2 nem, 3 tartózkodás mellett elutasítva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Tehát nem született ebben a pontban döntés. A 2-es pont jön, 
akkor erről is név szerint fogunk szavazni. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Nem. 
 
Zachár Zsolt képviselő: Igen. 
 
Kurfis László képviselő: Igen. 
 
Mácsik Dénes képviselő: Igen. 
 
Ribai Zoltán alpolgármester: Igen. 
 
Kamarás Zsuzsanna képviselő: Nem. 
 
Dr. Szabó István képviselő: Tartózkodom. 
 
Kurucz Péter képviselő: Nem. 
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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 35/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Mogyoród 
Nagyközség Helyi Építési Szabályzatáról szóló 16/2017.(IX.18.) számú önkormányzati 
rendeletének (HÉSZ) módosítására irányuló Mód7 nevű eljárását kiegészíti az előterjesztés 
mellékletét képező táblázatban szereplőkkel:  
 
2. pont - módosítással: 
 
Lke-1, Lke-2, Lke-3, Lke-4, Lke-5, Lke-8, Vt-2, Vt-3 jelű övezetekben a minimálisan 
kialakítható telek területe 1000 m2 legyen. 
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Főépítész útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 4 igen, 4 nem, 1 tartózkodás mellett elutasítva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Itt is az eredeti határozati javaslatról fogunk szavazni és itt is 
név szerint fogunk szavazni. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Igen. 
 
Zachár Zsolt képviselő: Igen. 
 
Kurfis László képviselő: Igen. 
 
Mácsik Dénes képviselő: Igen. 
 
Ribai Zoltán alpolgármester: Igen. 
 
Kamarás Zsuzsanna képviselő: Igen. 
 
Dr. Szabó István képviselő: Tartózkodom. 
 
Kurucz Péter képviselő: Tartózkodom. 
 
Babják Gábor képviselő: Nem. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 36/2025.(II.24.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Mogyoród 
Nagyközség Helyi Építési Szabályzatáról szóló 16/2017.(IX.18.) számú önkormányzati 
rendeletének (HÉSZ) módosítására irányuló Mód7 nevű eljárását kiegészíti az előterjesztés 
mellékletét képező táblázatban szereplőkkel:  
 
2. pont - eredeti: 
Lke-1, Lke-2, Lke-3, Lke-4, Lke-5, Lke-8, Vt-2, Vt-3 jelű övezetekben a minimálisan 
kialakítható telek területe 800 m2 legyen. 
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Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Főépítész útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 6 igen, 1 nem, 2 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: 3-as pont, TKB támogatta a javaslatot. Ha nincs hozzászólás, 
akkor szavazzunk róla. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 37/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Mogyoród 
Nagyközség Helyi Építési Szabályzatáról szóló 16/2017.(IX.18.) számú önkormányzati 
rendeletének (HÉSZ) módosítására irányuló Mód7 nevű eljárását kiegészíti az előterjesztés 
mellékletét képező táblázatban szereplőkkel:  
 
3. pont: 
 
A kertvárosias lakóövezetekben az utcai telekhatártól mért 40 m-nél hosszabb telkek  
esetén az utcai telekhatártól mért 40 m-en túli telekrész nem építhető be. 
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Főépítész útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 5 igen, 3 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: 4-es pont. A TKB tárgyalta és 5 igennel elfogadásra javasolta, 
szavazzunk róla. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 38/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Mogyoród 
Nagyközség Helyi Építési Szabályzatáról szóló 16/2017.(IX.18.) számú önkormányzati 
rendeletének (HÉSZ) módosítására irányuló Mód7 nevű eljárását kiegészíti az előterjesztés 
mellékletét képező táblázatban szereplőkkel:  
 
4. pont: 
 
Az ingatlanok zöldfelületeinek minden megkezdett 100 m2 -e után legalább egy,  
környezettűrő, nagy lombkoronát nevelő őshonos fát kell telepíteni. 
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Főépítész útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 8 igen, 1 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: 5-ös pont. A TKB 5 igennel elfogadásra javasolta. Kérem, hogy 
szavazzunk róla. 
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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 39/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Mogyoród 
Nagyközség Helyi Építési Szabályzatáról szóló 16/2017.(IX.18.) számú önkormányzati 
rendeletének (HÉSZ) módosítására irányuló Mód7 nevű eljárását kiegészíti az előterjesztés 
mellékletét képező táblázatban szereplőkkel:  
 
5. pont: 
 
A nagyközség teljes területén a gépjárművek részére kialakított parkoló területe (5,0*2,5  
m gépjárművenként) az előírt legkisebb kialakítandó zöldfelületi értékbe nem számítható  
be. 
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Főépítész útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 8 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: 6-os pont. A bizottság 5 igennel elfogadásra javasolta, kérem, 
hogy szavazzunk róla. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 40/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Mogyoród 
Nagyközség Helyi Építési Szabályzatáról szóló 16/2017.(IX.18.) számú önkormányzati 
rendeletének (HÉSZ) módosítására irányuló Mód7 nevű eljárását kiegészíti az előterjesztés 
mellékletét képező táblázatban szereplőkkel:  
 
6. pont: 
 
Kertvárosias lakóterületeken új épület építése, vagy meglévő épület bővítése esetén, ha a 
létesítendő parkolóhelyek száma több, mint 2 db, akkor a szükséges parkolóhelyek 
100%-át telken belül épületben, építményben kell elhelyezni. 
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Főépítész útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 7 igen, 1 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: 7-es pont. A bizottság 5 igennel elfogadásra javasolta, kérem, 
hogy szavazzunk róla. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 41/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Mogyoród 
Nagyközség Helyi Építési Szabályzatáról szóló 16/2017.(IX.18.) számú önkormányzati 
rendeletének (HÉSZ) módosítására irányuló Mód7 nevű eljárását kiegészíti az előterjesztés 
mellékletét képező táblázatban szereplőkkel:  
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7. pont: 
 
Oldalhatáron álló beépítési mód esetén az elhelyezendő új épületet az építési 
oldalhatártól a környezetben kialakult állapot szerinti távolságra kell elhelyezni. 
Amennyiben nincs a környezetben kialakult állapot, vagy az egyértelműen nem 
határozható meg, akkor az új épületet az oldalhatáron álló beépítési forma szerinti építési 
helyen belül, de legalább az oldalsó telekhatártól mért 1,0 m távolságra, legfeljebb 1,5 m 
(csurgótávolság) kell elhelyezni, az épületek közti minimális tűztávolságot is betartva. 
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Főépítész útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 7 igen, 1 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: 8-as pont. Indítsunk szavazást. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 42/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Mogyoród 
Nagyközség Helyi Építési Szabályzatáról szóló 16/2017.(IX.18.) számú önkormányzati 
rendeletének (HÉSZ) módosítására irányuló Mód7 nevű eljárását kiegészíti az előterjesztés 
mellékletét képező táblázatban szereplőkkel:  
 
8. pont: 
 
Az épület elhelyezése érdekében történő tereprendezés után az épület  
terepcsatlakozásához viszonyított végleges bevágás és feltöltés függőlegesen számított  
legnagyobb eltérése az eredeti terepszinttől sehol nem haladhatja meg a 1,5 métert,  
kivéve, ha az övezeti előírás másként rendelkezik. 
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Főépítész útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 8 igen, 1 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: 9-es pont. Szavazzunk. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 43/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Mogyoród 
Nagyközség Helyi Építési Szabályzatáról szóló 16/2017.(IX.18.) számú önkormányzati 
rendeletének (HÉSZ) módosítására irányuló Mód7 nevű eljárását kiegészíti az előterjesztés 
mellékletét képező táblázatban szereplőkkel:  
 
9. pont: 
 
A kert rendezése érdekében történő tereprendezés során a rézsű és támfal alkalmazásával  
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az eredeti terepszint felfelé legfeljebb 1,0 méterrel, lefelé legfeljebb 1,0 méterrel, de  
együttesen a 1,5 métert meg nem haladóan változtatható meg, kivéve, ha az övezeti  
előírás másként rendelkezik. 
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Főépítész útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 8 igen, 1 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: 10-es pont. Szavazzunk. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 44/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Mogyoród 
Nagyközség Helyi Építési Szabályzatáról szóló 16/2017.(IX.18.) számú önkormányzati 
rendeletének (HÉSZ) módosítására irányuló Mód7 nevű eljárását kiegészíti az előterjesztés 
mellékletét képező táblázatban szereplőkkel:  
 
10. pont: 
 
10%-nál kisebb természetes lejtésű terepen az épülethez csatlakozó terepszint legfeljebb  
50 cm feltöltéssel alakulhat ki. 
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Főépítész útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 7 igen, 2 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: 11-es pont. Szavazzunk. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 45/2025.(II.24.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Mogyoród 
Nagyközség Helyi Építési Szabályzatáról szóló 16/2017.(IX.18.) számú önkormányzati 
rendeletének (HÉSZ) módosítására irányuló Mód7 nevű eljárását kiegészíti az előterjesztés 
mellékletét képező táblázatban szereplőkkel:  
 
11. pont: 
A település területén a .... § szerinti valamennyi szállás jellegű rendeltetés létesítése,  
valamint a telkenként 2 lakásnál többet tartalmazó lakóépületek létesítése, kialakítása  
esetén, amennyiben a tervezett fejlesztés által kötelező önkormányzati feladat keletkezik,  
az önkormányzat és a fejlesztő - a cél megvalósítója – településrendezési szerződésben  
tisztázhatják a közérdek és a jogos magánérdek összehangolása érdekében szükséges  
fejlesztések feltételeit, költségvállalásait az önkormányzat által végzett közműépítéshez  
kapcsolódó közművesítési hozzájárulásról szóló önkormányzati rendelet alapján. 
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Főépítész útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 8 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
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Trabalka Szilvia polgármester: 12-es pont. Szavazzunk. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 46/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Mogyoród 
Nagyközség Helyi Építési Szabályzatáról szóló 16/2017.(IX.18.) számú önkormányzati 
rendeletének (HÉSZ) módosítására irányuló Mód7 nevű eljárását kiegészíti az előterjesztés 
mellékletét képező táblázatban szereplőkkel:  
 
12. pont: 
 
A telek zöldfelületi fedettségébe nem számíthatóak be:  
a) közlekedésre (gyalogos és gépjármű) és gépjármű-elhelyezésre (2,5*5,0m) szolgáló 
területrész,  
b) az épített szegélyek, támfalak, egyéb épített kerti elemek,  
c) az 1,0 m-nél keskenyebb ökológiailag passzív sáv,  
d) a 1,5 m2-nél kisebb zöldfelület. 
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Főépítész útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 8 igen, 1 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: 13-as pont. Szavazzunk. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 47/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Mogyoród 
Nagyközség Helyi Építési Szabályzatáról szóló 16/2017.(IX.18.) számú önkormányzati 
rendeletének (HÉSZ) módosítására irányuló Mód7 nevű eljárását kiegészíti az előterjesztés 
mellékletét képező táblázatban szereplőkkel:  
 
13. pont: 
 

A szálláshely  
(1) A HÉSZ eltérő rendelkezése hiányában a település területén szálláshely céljára épület,  
épületrész vagy terület (együttesen: létesítmény) – a 5. mellékletben foglalt táblázat  
tartalmának figyelembevételével – kizárólag az alábbi szállás jellegű rendeltetésekkel  
létesíthető:  
a) a szálláshely-szolgáltatási tevékenység folytatásának részletes feltételeiről és a  
szálláshely üzemeltetési engedély kiadásának rendjéről szóló jogszabályban meghatározott  
aa) szálloda,  
ab) panzió,  
ac) magánszálláshely,  
b) a nem üzleti célú közösségi, szabadidős szálláshely-szolgáltatásról szóló  
jogszabályban meghatározott, átmeneti tartózkodást biztosító:  
ba) üdülő (villa, gyermeküdülő, gyermek-és ifjúsági üdülő),  
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bb) gyermek- és ifjúsági tábor,  
bc) a sportlétesítményben üzemelő, szálláshely céljára szolgáló önálló rendeltetési  
részegység,  
c) a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló törvény hatálya alá tartozó  
ca) ápolást, gondozást nyújtó intézmény (pl. idősek otthona),  
cb) hajléktalanszálló.  
(2) A település területén – eltérő övezeti rendelkezés hiányában – a szálláshely-  
szolgáltatási tevékenység folytatásának részletes feltételeiről és a szálláshely üzemeltetési  
engedély kiadásának rendjéről szóló jogszabályban meghatározott  
a) kemping,  
b) üdülőháztelep,  
c) közösségi szálláshely,  
d) egyéb szálláshely  
nem létesíthető.  
(3) A település területén – eltérő övezeti rendelkezés hiányában – a nem üzleti célú  
közösségi, szabadidős szálláshely-szolgáltatásról szóló jogszabályban meghatározott,  
átmeneti tartózkodást biztosító jogszabályban meghatározott  
a) nomád táborhely, bivakszállás,  
b) kollégium  
nem létesíthetőek.  
(4) A település területén pihenőház, munkásszállás, vendégszállás nem létesíthető.  
(5) A település területén a 5. mellékletben felsorolt építési övezetekben szálloda, panzió  
vagy magánszálláshely telkenként legfeljebb egy rendeltetési egységként létesíthető.  
(6) A .... § létesítésre vonatkozó rendelkezéseit a rendeltetés-módosításra is alkalmazni  
kell. Rendeltetés-módosításnak minősül az is, ha meglévő lakás rendeltetés, vagy a .... § (1)  
bekezdés valamely alpontjában meghatározott rendeltetés helyett más alpont szerinti  
rendeltetést létesítenek, vagy más alpont szerinti rendeltetésre használják a létesítményt.  
(7) Az 5. mellékletben az övezeteket meghatározó területfelhasználási egységre  
vonatkozó általános előírástól a HÉSZ az egyes övezetekre eltérő szabályokat állapíthat  
meg. 
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Főépítész útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem, 2 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: 14-es pont. Szavazzunk. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 48/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Mogyoród 
Nagyközség Helyi Építési Szabályzatáról szóló 16/2017.(IX.18.) számú önkormányzati 
rendeletének (HÉSZ) módosítására irányuló Mód7 nevű eljárását kiegészíti az előterjesztés 
mellékletét képező táblázatban szereplőkkel:  
 
14. pont: 
Mezőgazdasági területen a tulajdonos számára 1 lakás építhető. 
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Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Főépítész útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 8 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A 15-ös pont javaslata, amely szerint a 0183/42, 29, 30, 31, 32 
és 33 helyrajzi számú ingatlanok a jelenlegi Vt. övezeti besorolásból Má-á besorolásba 
kerüljenek. Én erre mondtam, hogy nekem itt nincs elég információm és tartózkodni fogok. 
Kamarás Zsuzsának megadom a szót. 
 
Kamarás Zsuzsanna képviselő: Köszönöm a szót. Én is információt szeretnék kérni, talán 
Elnök Úrtól, hogyha elmondaná - mert a módosító javaslat innen jött -, hogy mi van a hátterében. 
Köszönjük. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Zachár Zsoltnak megadom a szót. 
 
Zachár Zsolt képviselő: Köszönöm a szót Polgármester Asszony. Ezek azok a területek, egy 
helyrajzi számot leszámítva, amelyek a Malom és a Somlyó közötti területek. Melyek régen 
mindig is mezőgazdasági, illetve legelő, szántó besorolás alá tartoztak. Majd egyszer csak 
településközponti besorolásba kerültek. Az informális ülésen történő egyeztetésen Ügyvéd Úrral 
ezeket a helyrajzi számokat áttekintettük, és nincs akadálya annak, hogy ezek visszakerüljenek 
mezőgazdasági besorolásba. Én úgy gondolom, hogy ez a területe a településnek igenis fontos. 
Ha lehet, őrizzük meg a jelenleg kialakult helyzetében és településközponti besorolásból kerüljön 
vissza a mezőgazdasági besorolásba. Köszönöm. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen a hozzászólást. Hogyha nincs több kérdés, 
akkor szavazzunk. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 49/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Mogyoród 
Nagyközség Helyi Építési Szabályzatáról szóló 16/2017.(IX.18.) számú önkormányzati 
rendeletének (HÉSZ) módosítására irányuló Mód7 nevű eljárását kiegészíti az előterjesztés 
mellékletét képező táblázatban szereplőkkel:  
 
15. pont: 
 
A Mogyoród 0183/42, 29, 30, 31, 32 és 33 hrsz-ú ingatlanok jelenleg Vt. övezeti besorolása Má-
á-ra változik. Tehát városias központból vissza mezőgazdasági övezetté. 
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Főépítész útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 8 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Kamarás Zsuzsanna képviselő: Köszönöm a szót, csak Főépítész Úrtól akartam kérdezni, hogy 
ugye az előbb végig vettük, hogy mi ez a folyamat. Azt mondtuk, hogy most elmegy a 
településtervezőkhöz, ők terveznek, utána az Et-be feltöltésre kerül. Utána véleményezhetik, 
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aztán újabb kör, és hogy az egésznek akkor májusig kellene, hogy lefusson. Jól értettem? 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Kurfis Lászlónak megadom a szót. 
 
Kurfis László képviselő: Nem akartam már hozzászólni. Tehát, akik itt az első táblázat első 
sorát itt szét trollkodták, azoknak csak annyit, hogy nagyon nagy változás nem lett volna. 
Jelenleg 2 lakás lehet ezekben az övezetekben maximum. Van, amelyikben csak egyet lehet 
pillanatnyilag is. Tehát most marad akkor az valószínűleg. De egyébként a jelenlegi szabályozás 
is megengedi ezekben az övezetekben a 2 lakást. Van olyan övezet ezek között, amiről 
beszéltünk, hogy csak egyet enged meg. Köszönöm. 
 
5. HÉSZ 71 vasút kiegészítő döntés 2 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 66.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A Településfejlesztési Bizottság tárgyalta és 5 igennel 
támogatta az eredeti határozati javaslatot. Van-e kérdés a napirenddel kapcsolatban? Hogyha 
nincsen, akkor szavazzunk róla. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 50/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 149/2023. (IV.24.) 
sz. határozattal meghozott Mogyoród Nagyközség településrendezési eszközeinek részleges 
módosítása a "71.számú Rákospalota - Újpest - Vácrátót - Vác közötti vasútvonal elővárosi célú 
fejlesztése, valamint kapcsolódó új közúti fejlesztések" vonatkozásában készítése során, a 
környezet védelmének általános szabályairól szóló 1995. évi LIII törvény 43. § (5) bekezdése, 
valamint az egyes tervek, illetve a programok környezeti vizsgálatáról szóló 2/2005. (I.11.) 
Korm. rendelet 1.§ (2)-(3) bekezdései alapján a kormányrendelet szerinti környezeti vizsgálat 
készítésétől eltekint. A döntés meghozatalánál figyelembe lett véve, hogy a településrendezési 
eszközök részleges módosítása során megkeresett hatóságok nem tartották szükségesnek a 
készítését, másrészt a tervezett közlekedéshálózati elemekre vonatkozó szakági tervezés már 
rendelkezik környezetvédelmi engedéllyel. Az erről szóló határozat ügyiratszáma: PE-
06/KTF/00315-5-2023. 
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Főépítész útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
6. 2025. évi költségvetés elfogadása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 58.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Mindhárom bizottság tárgyalta és egyhangúlag támogatta. 
Szeretném megkérni a Pénzügyi Bizottság elnökét, hogy foglalja össze a költségvetés készítést. 
 
Kurfis László képviselő: Köszönöm szépen. Hát eseménydús 2 hónapon vagyunk túl, úgy 
gondolom. Köszönöm azoknak, akik eljöttek az informális egyeztetésekre, és sikerült ott képbe 
kerülnünk. Igyekeztünk úgy kialakítani az idei költségvetést, hogy bár elég szűkösek a 
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lehetőségeink, különös tekintettel arra, hogy itt adóelvonások lesznek, ha minden igaz ebben az 
évben, de így is beletettünk ebbe a költségvetésbe több mint 1.000.000.000 forintnyi fejlesztést. 
Igaz, ennek a bevételi oldalon is teljesülnie kell és akkor, hogyha az teljesül, akkor egyébként 
nagyon szép évet zárhatunk, úgy gondolom. Úgyhogy köszönöm szépen az 
intézményvezetőknek, a pénzügyi irodának. Különösen köszönöm a Pénzügyi Bizottság külsős 
tagjainak, akikkel jó húzást csináltunk, hogy őket választottuk be, hiszen ők ebben a kérdésben 
szakemberek voltak. Nagyon sok mindenben tudtak segíteni azoknak, akik kevésbé voltak 
tájékozottak a költségvetés tervezése során. Köszönöm. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen az összefoglalót. Ha nincs kérdés a 
költségvetéshez, akkor itt rendeleti javaslat van, mely szerint Mogyoród Nagyközség 
Önkormányzata úgy dönt, hogy a 2025. évi költségvetést elfogadja és az elfogadáshoz minősített 
többség szükséges. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megalkotja a 2/2025. (II.24.) 
önkormányzati rendeletét az önkormányzat 2025. évi költségvetéséről. 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
7. Nonprofit Kft. üzleti terve 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 63.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Kérdezem a képviselőket, hogy van-e kérdésük a napirendhez? 
Hogyha nincsen, akkor szavazzunk. A Pénzügyi Bizottság az eredeti határozati javaslat 
elfogadását javasolta. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 51/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
 
1./ elfogadja a Mogyoród Nonprofit Kft. 2025. évi üzleti tervét a benne szereplő 261.823. e Ft-os 
éves finanszírozási összeggel, és bruttó 19.145.eFt. fejlesztési támogatással, a költségvetés 
főösszegével: 476.213.e Ft-tal. 
 
2./ felkéri a Kft. ügyvezetőjét, valamint a polgármestert, hogy az elfogadott költségvetés szerint, 
a 2025-ös évre vonatkozó Közszolgáltatási szerződést írják alá. 
 
Határidő: 2025. február ... 
Felelős: Trabalka Szilvia Polgármester, Biró Péter ügyvezető 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
8. Kötelezően jelentkező önkormányzati költségekhez történő önkéntes hozzájárulás, 
0180/52 hrsz. 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 31.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság is 
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tárgyalta. A 2-es számú határozati javaslatot javasolta elfogadásra, mely szerint a felajánlott 
hozzájárulás mértékét nem kívánja elfogadni. Kérdezem, hogy van-e kérdés a napirendhez? 
Hogyha nincsen, akkor a 2-es számú határozati javaslatról fogunk szavazni és aki nem kívánja 
elfogadni, igennel szavazzon. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 52/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
 

1) a település segítésére kötelezően jelentkező önkormányzati költségekhez történő 
önkéntes hozzájárulás jogcímén a felajánlott hozzájárulás 11.184.000.-Ft összegű 
mértékét nem fogadja el, 

2) felkéri a polgármestert, hogy e döntésről értesítse a tulajdonost.  
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Műszaki Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 7 igen, 2 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
9. Belterületbe vonási kérelem Mogyoród, 0180/52 hrsz. 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 32.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Itt is mindkét bizottság tárgyalta és az egyes számú határozati 
javaslatot javasolja elfogadni, hogy nem járulunk hozzá a belterületbe vonáshoz. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 53/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
 

1) nem járul hozzá, hogy a Mogyoród, 0180/52 hrsz.-ú (1864 m2), a helyi építési szabályzat 
szerint jelenleg Lke6 építési övezetbe tartozó „legelő és gazdasági épület” ingatlan 
belterületi telekké alakuljon, 

2) felkéri a polgármestert, hogy e döntésről a tulajdonost értesítse. 
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Műszaki Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 7 igen, 1 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
10. Kötelezően jelentkező önkormányzati költségekhez történő önkéntes hozzájárulás, 3116 
hrsz. 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 33.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A Településfejlesztési és a Pénzügyi Bizottság is tárgyalta, a 2-
es határozati javaslatot javasolta elfogadásra, hogy a felajánlott hozzájárulás mértékét nem 
fogadjuk el. Illetve itt volt a helyszínen egy módosító, de az sem került elfogadásra. Arról fogunk 
szavazni, hogy nem fogadjuk el a felajánlott mértéket. 
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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 54/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
 

1) a település segítésére kötelezően jelentkező önkormányzati költségekhez történő 
önkéntes hozzájárulás jogcímén a felajánlott hozzájárulás 1.658.000.-Ft összegű 
mértékét nem fogadja el, 

2) felkéri a polgármestert, hogy e döntésről értesítse a tulajdonost.  
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Műszaki Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 6 igen, 1 nem, 2 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
11. Belterületbe vonási kérelem Mogyoród, 3116 hrsz. 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 34.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Mindkét bizottság tárgyalta, az egyes határozati 
javaslat elfogadását javasolta, hogy a 3116 helyrajzi számú ingatlan belterületbe vonásához nem 
járul hozzá. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 55/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
 

1) nem járul hozzá, hogy a Mogyoród, Körtefa utca 14. szám alatti 3116 hrsz.-ú (829 m2), a 
helyi építési szabályzat szerint jelenleg Lke6 építési övezetbe tartozó „kivett zártkerti 
művelés alól kivett terület, építményrész, gazdasági épület” ingatlan belterületi telekké 
alakuljon, 

2) felkéri a polgármestert, hogy e döntésről a tulajdonost értesítse. 
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Műszaki Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 7 igen, 1 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
12. Kötelezően jelentkező önkormányzati költségekhez történő önkéntes hozzájárulás, 
3134/2 hrsz. 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 35.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Itt is volt a helyszínen a tulajdonosoknak módosító felajánlása, 
de összességében a bizottságok azt javasolták elfogadásra, hogy ne fogadjuk el a felajánlott 
hozzájárulás mértékét. 
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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 56/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
 

1) a település segítésére kötelezően jelentkező önkormányzati költségekhez történő 
önkéntes hozzájárulás jogcímén a felajánlott hozzájárulás 2.368.000.-Ft összegű 
mértékét nem fogadja el, 

2) felkéri a polgármestert, hogy e döntésről értesítse a tulajdonost.  
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Műszaki Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 6 igen, 1 nem, 2 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
13. Belterületbe vonási kérelem Mogyoród, 3134/2 hrsz. 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 36.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Mindkét bizottság tárgyalta és az egyes határozati javaslatot 
támogatta, hogy nem járulunk hozzá az ingatlan belterületbe vonásához. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 57/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
 

1) nem járul hozzá, hogy a Mogyoród, Körtefa utca 24. szám alatti 3134/2 hrsz.-ú (1184 m2), 
a helyi építési szabályzat szerint jelenleg Lke6 építési övezetbe tartozó „zártkerti művelés 
alól kivett terület” ingatlan belterületi telekké alakuljon, 

2) felkéri a polgármestert, hogy e döntésről a tulajdonost értesítse. 
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Műszaki Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 7 igen, 1 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
14. Polgármester szabadságának ütemezése 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 65.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Feltételezem, hogy nincs kérdés a napirendhez. Kérem, hogy 
szavazzunk róla. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 58/2025.(II.24.) határozata 
 
l.) Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megállapítja, hogy Trabalka 
Szilvia főállású polgármester a közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény (a 
továbbiakban: Kttv) 225/C. § (l) és (3) bekezdésében foglaltak alapján  
2025. évre – a 2024. évben ki nem adott, igénybe nem vett 2 nap szabadsággal együtt – összesen 
43 munkanap szabadságra jogosult, mely az alábbiak szerint kerül ütemezésre: 
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Szabadság tervezett időpontja Napok száma 
2025.01.02-től 2025. 01.03-ig 2 nap 
2025.04.14-től 2025. 04. 22-ig 5 nap 
2025.06 02-től 2025. 06. 10-ig 7 nap 
2025.07.21-től 2025. 07. 25-ig 5 nap 
2025.08.13-tól 2025. 08.22-ig 7 nap 
2025.10.13-tól 2025. 10 17-ig 5 nap 
2025.11.10-től 2025. 11.14-ig 5 nap 
2025.12.18-tól 2025. 12.31-ig 7 nap 
  
Összesen: 43 nap 

 
2.) Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a Jegyzőt, hogy a 
2025. évre vonatkozó szabadság értesítőt adja ki a Polgármester részére. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: jegyző 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
15. Beszámoló a Szociálpolitikai Kerekasztal 2024. évi tevékenységéről 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 39.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Alpolgármester Urat szeretném megkérni, hogy foglalja össze a 
kerekasztal tavalyi évét. 
 
Ribai Zoltán alpolgármester: Köszönöm szépen. 2004 óta van az Önkormányzatnak szociális 
kerekasztala és a mindenkori alpolgármesterek a vezetői. A tavalyi évben, december tizedikén 
történt az első ülésünk, amin elfogadtak engem, mint elnök és átnéztük az elmúlt évben 
meghatározott célokat, hogy abból mi valósult meg, mik a problémák. Illetve, hogy mi az, ami 
áthúzódik. Valamint megfogalmaztuk a következő évre a lehetőségeket, konkrétan célként 
megfogalmaztunk új pontokat. Ha valakinek kérdése van, akkor válaszolok és kérem, hogy 
fogadjátok el a határozati javaslatot. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen az összefoglalót. A z eredeti határozati 
javaslatot fogom feltenni. Annyi lenne a kérésem, hogy a december tizedikei ülésén a kerekasztal 
megfogalmazta a kapcsolódó önkormányzati rendeletnek a felülvizsgálatát, hogy majd ez a 
márciusi vagy egy soron következő ülésre jöjjön vissza. Akkor az eredeti határozati javaslatról 
fogunk szavazni, amit a KOSB támogatott. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 59/2025.(II.24.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Szociálpolitikai 
Kerekasztal 2024. évi munkájáról szóló tájékoztatót elfogadja. 
 
Határidő: azonnal, további intézkedés nem szükséges  
Felelős: Alpolgármester 
A szavazás eredménye: 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 



30 

 

16. Beszámoló lejárt határidejű határozatokról 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 62.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Itt 4 határozati javaslat van, külön fogunk róluk szavazni. Az 
egyes határozati javaslat a végrehajtott határozatok elfogadásáról szól. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 60/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja az előterjesztés szerinti 
végrehajtott határozatokról szóló beszámolókat. 

 
Határidő: azonnal – beszámoló nem szükséges 
Felelős: polgármester 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A 2-es számú, a folyamatban lévő határozatokról szóló 
beszámoló elfogadásáról szól. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 61/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete tudomásul veszi az előterjesztés 
szerinti folyamatban lévő határozatokról szóló beszámolókat.  

 
Határidő: azonnal – beszámoló nem szükséges 
Felelős: polgármester 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A 3-as, a határidő hosszabbítást igénylő határozatok 
összefoglalójáról szól, melyeknek a határideje 2025. május 31-ig kerül meghosszabbításra. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 62/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 126/2024. (IV.29.) számú 
határozata végrehajtási határidejét 2025. május 31-ig meghosszabbítja. 

 
Határidő: azonnal – beszámoló nem szükséges 
Felelős: polgármester 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A 4-es pedig a visszavonandó határozatokról szól. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 63/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 308/2020 (IX.25.) és 84/2022. 
(II.28.) számú határozatait visszavonja. 
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Határidő: azonnal – beszámoló nem szükséges 
Felelős: polgármester 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
17. Az önkormányzati díjak, kitüntető címek alapításáról és adományozásáról szóló 2/2024. 
(I.30.) rendelet módosítása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 38.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A rendelet módosítása technikai módosításokon túl a díszpolgár 
halálesetén a temetkezés vagy a temetés kérdéskörét vette be a rendeletbe. Ha nincsen kérdés, 
akkor egyszerre egy rendeletalkotási javaslatról fogunk szavazni, minősített többség szükséges 
hozzá. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megalkotja a 3/2025. (II.24.) 
önkormányzati rendeletét az önkormányzati díjak, kitüntető címek alapításáról és 
adományozásáról szóló 2/2024. (I.30.) rendelet módosításáról. 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Az előterjesztésnek van egy határozati javaslata is, mely szerint 
a 2024. decemberében elhunyt Bodrogi Imre Ernőné Mogyoród díszpolgára temetési költségeihez 
utólagosan bruttó 400.000 forint összeggel hozzájárul a család részére. A költségvetés K 48-as 
sora terhére. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 64/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
 

1. a 2024 decemberében elhunyt Bodrogi Imre Ernőné, Mogyoród díszpolgára temetési 
költségeihez utólagosan bruttó 400.000.- Ft összeggel hozzájárul a család részére.  

2. Az 1. pontban meghatározott összeget a 2025. évi költségvetés K48 – egyéb, az 
önkormányzat rendeletében megállapított juttatások- sora terhére biztosítja.  

3. Felhatalmazza a Polgármestert az 1. pont végrehajtásához szükséges dokumentumok 
aláírására.  

 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Igazgatási Irodavezető, Pénzügyi Irodavezető útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
18. Testvértelepülési megállapodás létrehozása Lukowica községgel 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 56.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A KOSB múlt kedden tárgyalta a napirendet és támogatta. 
Akkor itt volt az iskola igazgatója és az egyik helyettese és ők is nagyon kérték a Testületet, és 
akkor a bizottságot is, hogy támogassa ennek a testvértelepülési kapcsolatnak a létrejöttét. Maga 
a határozati javaslat arról szól, hogy elfogadjuk a lengyel község polgármesterének a felkérését és 
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testvértelepülési megállapodást kívánunk létrehozni. A márciusi ülésre az ehhez szükséges 
szerződés kidolgozásra kerül, valamint megvizsgáljuk annak a kérdését, hogy a Szent László Hét 
keretében megtörténhet-e ennek az aláírása. Kurfis képviselőnek megadom a szót. 
 
Kurfis László képviselő: Köszönöm szépen. Én meg fogom szavazni, csak arra hívnám fel a 
képviselők figyelmét, hogy az előbb, amit elfogadtunk költségvetést, annak a testvértelepülési 
költségvetési során összesen, ha jól emlékszem 3.000.000 forint van. Ha kettőre gondoltunk, 
akkor 2 testvértelepülésre, most ez a 3. Nyilván majd számolni kell vele, vagy az általános 
tartalékkeretből kell, mert azért az nem olyan nagyon sok. Köszönöm szépen. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm a kiegészítést. Hogyha nincs kérdés a napirendhez, 
akkor kérem, hogy támogassátok. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 65/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
 

1. Bogdan Łuczkowski, Łukowica Polgármesterének felkérését elfogadja, és a településsel 
testvértelepülési megállapodást kíván létrehozni,  

2. felkéri a Polgármestert a 1. pont végrehajtásához szükséges szerződés lengyel – magyar 
nyelvű kidolgozására, és hogy azt a március havi rendes ülésre terjessze a Képviselő-
testület elé,  

3. felkéri a Polgármestert a Szent László hét keretében történő aláírás lehetőségének 
megvizsgálására, a łukowica-i delegáció meghívására.  

4. Felhatalmazza a Polgármestert, hogy szükség esetén a szervezés, egyeztetés folyamatába 
a Mogyoródi Szent László Általános Iskola vezetőit, angol tanárait, valamint a Mogyoródi 
Testvértelepülési Egyesületet bevonja.  

 
Határidő: 2025.06.30.  
Felelős: Polgármester  
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Elfogadásra került. Egyébként ez egy élő kapcsolat, az 
előterjesztésben le volt írva, hogy a 2 település iskolája között ez most már egy 3 éve működő 
kapcsolat. 
 
19. Hangya Drink Kft. részletfizetési kérelme 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 59.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Tárgyalta a Pénzügyi Bizottság és módosítással javasolta 
elfogadni a részletfizetési kérelmet, hogy a fennálló teljes hátralék augusztus 31-ig 6 havi 
egyenlő részletben kerüljön kifizetésre, és hogy kerüljön felülvizsgálatra maga a bérleti szerződés 
is. Kérdezem a képviselőket, hogy van-e észrevételük? Nincsen észrevétel. Nekem még egy ezt 
kiegészítő javaslatom lenne. Azt gondolom, hogy az Önkormányzat érdekében a Kft. ügyvezetője 
vállaljon külön kézfizető kezességet a Kft. tartozásáért. Tehát, hogy túl azon, hogy volt az eredeti 
határozati javaslat, abban a hátralék rendezése az dátumilag augusztus 31-re módosult.  
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Így március és augusztus között 6 havi egyenlő részletben kerülne megkötésre a szerződés, de azt 
gondolom, hogy az Önkormányzat részére az egy biztosítékot jelent, hogy kezességet vállalnak a 
felhalmozódott hátralékért vagy tartozásért. Itt a Kft. is. Ezzel egyet tudtok-e érteni? Kérdezem a 
Kft. jelenlévő képviselőit, hogy szeretnének-e hozzászólni a napirendhez? 
 
Horváth József Hangya Drink Kft. ügyvezetője: Köszönöm szépen a szót. Természetesen a 
kezességvállalást elfogadjuk és aláírjuk. Annyi kérésünk lenne még, nem tudom, mennyire 
kivitelezhető ez, hogy a volt villanyszámlát nem akarjuk vitatni, természetesen kifizetjük, ami 
volt. De, hogy lehet-e azt kérni, hogy egy almérő felszerelését szeretnénk. Mert kihívtunk egy 
szakértőt, és messze nem felel meg a fogyasztásunk a befizetni valónak. De mondom, nem 
vitatjuk. Ha megkapjuk a részletfizetést, ki fogjuk fizetni. És még egyet szeretnénk kérni, hogy a 
vízdíjat, ugye ami csatornával jön ki, meg eddig is csatornával jött ki, hogy azt lehet-e 
módosítani? Mivel, hogy emésztőnk van és nem használunk csatornát, amit háromszor-négyszer 
szivatunk ki egy évben és jön róla a számla. Azt esetleg még talán visszamenőleg is lehetne, de 
azt nem tudom, nem értek hozzá. Az elkövetkezendőkben szeretnénk, hogyha ez valahogy 
rendezve lenne. Ezt a 2 dolgot szeretnénk, a kezességvállalást természetesen vállaljuk. Köszönjük 
szépen a szót. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen a hozzászólást. Azt gondolom, hogy az 
almérő felszerelésének nincs akadálya, mert ez hosszú távon is jó. Ahogy a fogtechnika részére is 
került felszerelésre az elmúlt években áram almérő, pont ilyen elszámolási probléma miatt, 
szerintem ennek nincs akadálya. Egyébként a vízdíjban és ez a bizottsági ülésen is felmerült, 
hogy a bérleti szerződés tartalmazza, hogy az összes vízdíj és az összes áramdíj 25 százalékát 
vállaltátok megfizetni. Visszamenőleg nem is tudjuk ezt kezelni, de akkor a jövőben a bérleti 
szerződés felülvizsgálattal ezt meg fogjuk tenni. Akkor a határozati javaslat úgy szól, hogy 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Hangya Drink Kft. 
által benyújtott részletfizetési kérelemhez hozzájárul az Önkormányzat. Részére 6 havi egyenlő 
részletben 2025. augusztus 31-ig részletfizetést biztosít. Ezen felül a Kft. ügyvezetője a fennálló 
hátralék tekintetében kezességet vállal és felhatalmazza a polgármestert a bérleti szerződés, 
valamint a közüzemi díjak tekintetében a szerződés felülvizsgálatára és megvizsgálja az áram 
almérő kiépítésének a lehetőségét. Minden elhangzott elvileg. Jó, akkor erről szavazzunk. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 66/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
 

1. a Hangya Drink Kft. által benyújtott részletfizetési kérelemhez hozzájárul; 
2. az Önkormányzat 6 havi egyenlő részletben 2025. augusztus 31-ig részletfizetést biztosít; 
3. a Hangya Drink Kft. ügyvezetője a fennálló hátralék tekintetében kezességet vállal; 
4. felhatalmazza a polgármestert a bérleti szerződés, valamint a közüzemi díjak tekintetében 

a szerződés felülvizsgálatára, és megvizsgálja az áram almérő kiépítésének a lehetőségét. 
 
Határidő: 2025. augusztus 31.   
Felelős: Adó- és Pénzügyi Iroda útján Polgármester, Jogi képviselő   
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
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20. Pest Vármegye Környezetvédelmi Programja 2025-2031. 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 51.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A TKB tárgyalta, elfogadásra javasolta és megkérném Zachár 
Zsoltot, hogy tegye meg itt is a kiegészítését, amit ma ezzel kapcsolatban a TKB ülésen megtett. 
Köszönöm. 
 
Zachár Zsolt képviselő: Köszönöm a szót Polgármester Asszony. Ugyan a turisztikai 
munkarésznél hiányosságként mondtuk a bizottsági ülésen, hogy ugye Pest Vármegye elég 
frekventált turisztikai szempontból, viszont a TDM szervezetek, akik a turisztikai desztináció 
menedzsment feladatokat látják el a térségben. Ezek azok a tevékenységek, amelyek nagyban 
hozzájárulnak a turisztikai színvonal növeléséhez. Ugye itt összefogják a TDM szervezetek a 
turisztikai szolgáltatókat, és ezt a részt én személy szerint hiányoltam ebből. A TKB javasolta, 
hogy a kipontozott részben említsük meg a TDM szervezeteket, hogy a turisztikai munkarészbe 
kerüljön be. Köszönöm. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen a kiegészítést, és akkor ezzel a kiegészítéssel 
tenném fel az eredeti határozati javaslatot szavazásra. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 67/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
 

1. Pest Vármegye Környezetvédelmi Program 2025-2031 egyeztetési változatában 
foglaltakat elfogadja és támogatja,  
 

2. kiegészítésként az alábbi észrevételeket kívánja tenni:  
Pest Vármegye Környezetvédelmi Programjában a turizmus munka részhez a Turisztikai 
Desztináció Menedzsment szervezeteit integrálja. 

 
3. Felhatalmazza a Polgármestert, hogy a döntésről Pest Vármegye Közgyűlésének elnökét a 

kormose@pestmegye.hu e-mail címen tájékoztassa.  
 
Határidő: azonnal   
Felelős: kabinet iroda útján polgármester 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
21. OJSC - tulajdonosi hozzájárulás KSK részére 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 50.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Az építendő kézilabdacsarnok kapcsán kérte ezt a sportkör. A 
Kulturális Bizottság támogatta és az eredeti javaslatot javasolta elfogadásra. Ha nincs kérdés, 
akkor szavazzunk róla. 
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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 68/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
 

1. Mogyoród Nagyközség Önkormányzata - mint az Ober János Sportközpont tulajdonosa 
támogatja az KSK kérését és tulajdonosi hozzájárulást biztosít. 

2. Felhatalmazza a Polgármestert, hogy a szükséges Tulajdonosi hozzájárulást elkészítse.  

 
Határidő: 2025.03.31. 
Felelős: Műszaki iroda útján, Polgármester 

A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
22. Természeti értékeink (Turisztikai célú hasznosítása) és helyi védelem alá helyezésének 
kezdeményezése: Mogyoródi-patak forrásvidéke, Somlyó 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 55.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Zachár Zsolt képviselő készítette az előterjesztést. Én 
megadnám neki a szót, hogy foglalja össze. 
 
Zachár Zsolt képviselő: Köszönöm szépen. Ezzel a témával már egyszer 2017-ben a Turisztikai 
Kft. járt az Önkormányzatnál. Akkor nem teljes egészében került támogatásra a helyi jelentőségű 
természetvédelmi területeinknek a kibővítése. Ugye hogyha megnézzük Pest Vármegye 
környezetvédelmi programját, abban is szerepel a patak 1,7 hektár területtel. Az előterjesztés, 
illetve ez a munka azt célozná, hogy a helyi jelentőségű természetvédelmi területeink mértéke 
növekedjék. Ennek alátámasztásául szolgál egyébként egy olyan botanikai vizsgálat, ami 
kimondja, hogy országosan védett helyi, illetve országosan védett növényfajoknak több 
csoportosulása is megtalálható az előterjesztésben említett területeken. És most itt igazából csak 
egy elvi hozzájárulását kérnénk, kérne a bizottság ehhez a munkához. Hogyha ezt a Képviselő-
testület tudja támogatni, akkor megkezdődne ennek a komplex anyagnak a kidolgozása, és egy 
későbbi időpontban visszajönne a Testület elé döntésre. Köszönöm szépen. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen az összefoglalót. Hogyha nincs több kérdés, 
akkor az eredeti határozati javaslatról fogunk szavazni, mely szerint a Képviselő-testület úgy 
dönt, hogy elvi támogatását adja a Csíkvölgyi Forrásvidék és az ott található források és patak, 
valamint a Somlyó helyi védelem alá helyezéséhez. Azzal, hogy egy későbbi ülésre kidolgozásra 
kerülő szakmai anyag már tartalmazza az önkormányzati rendelettervezetet is. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 69/2025.(II.24.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy elvi támogatását adja 
a Csíkvölgyi Forrásvidék és az ott található források és patak, valamint a Somlyó helyi védelem 
alá helyezéséhez azzal, hogy egy későbbi ülésre kidolgozásra kerülő szakmai anyag már 
tartalmazza az önkormányzati rendelet tervezetet is.  
Határidő: 2025. április 30. 
Felelős: Jegyző, Műszaki Iroda útján Polgármester  
A szavazás eredménye: 8 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
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23. Óvodaigazgató vezetői megbízatás visszavonásának indokolása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 67.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Az Igazgató Asszony írásbeli kérelmet nyújtott be, amelyre 10 
munkanapon belül válaszadási kötelezettségünk van. Ebben kérte írásban indokolni a vezetői 
kinevezésének a visszavonásának az indoklását. Amely úgy hangzik, hogy Mogyoród 
Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete ezt az alábbiakban határozza meg. Az 
ügyben 2025. február 4. napján tett meghallgatásokat követően a 25/2025. számú, a vezetői 
kinevezés visszavonásáról szóló Kt. határozat indoklását az alábbiakban teszi meg. A 2025. 
február 4. napján kelt meghallgatások során felvett és a Mogyoródi Pillangós Óvoda és 
Gesztenyés Tagóvoda igazgatója, Kátai Laura részéről megismert jegyzőkönyvben rögzítettekre 
tekintettel, mely szerint a Mogyoródi Pillangós Óvoda és Gesztenyés Tagóvoda igazgatója a 
szakmai önállóság alacsony szintjét, valamint az önálló döntéshozatal lehetőségét szűkösen 
biztosította az óvodai dolgozók részére. A feladatok delegálása során elsősorban a saját 
feladatellátásának elsődlegessége valósult meg. Túlzott hierarchikus kommunikáció valósult 
meg, tehát a vezetői utasítás során az alá-fölérendeltségi helyzet került kihangsúlyozásra Kátai 
Laura részéről. A fenntartó nem a Kátai Laura által képviselt vezetői stílust képzeli el a 
fenntartásában álló intézmény élén. Felhatalmazza a polgármestert, hogy az indoklásról a 
kérelmezőt tájékoztassa. Hogyha nincs ehhez kérdés, akkor szavazzunk róla. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 70/2025.(II.24.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1. a Púétv. 73.§ (8) szerint: A megbízási jogkör gyakorlója a megbízást írásban 
visszavonhatja, melyet – az egyházi fenntartású köznevelési intézményben foglalkoztatott 
kivételével – a köznevelési foglalkoztatotti jogviszonyban álló kérelmére indokolni kell. 
Az ügyben 2025. február 4. napján tett meghallgatásokat követően a 25/2025.(II.10.) sz. – 
a vezetői kinevezés visszavonásáról szóló - Kt. határozat indoklását az alábbiakban 
határozza meg: A 2025. február 4. napján kelt meghallgatások során felvett - és a 
Mogyoródi Pillangós Óvoda és Gesztenyés Tagóvoda igazgatója, Kátai Laura részéről 
megismert - jegyzőkönyvben rögzítettekre tekintettel, mely szerint a Mogyoródi Pillangós 
Óvoda és Gesztenyés Tagóvoda igazgatója, Kátai Laura a szakmai önállóság alacsony 
szintjét, valamint az önálló döntéshozatal lehetőségét szűkösen biztosította az óvodai 
dolgozók részére, a feladatok delegálása során elsősorban a saját feladatellátásának 
elsődlegessége valósult meg, túlzott hierarchikus kommunikáció valósult meg, tehát a 
vezetői utasítás során az alá-fölérendeltségi helyzet került kihangsúlyozásra Kátai Laura 
részéről, a fenntartó nem a Kátai Laura által képviselt vezetői stílust képzeli el a 
fenntartásában álló intézmény élén.  

2. Felhatalmazza a Polgármestert, hogy az indoklásról a kérelmezőt, Kátai Laurát 
tájékoztassa.  

 
Határidő: 2025.02.25.  
Felelős: Hivatali Kabinet Iroda útján Polgármester  
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
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24. Jakab Mihály Népdalkör támogatás elszámolása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 42.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Kurfis Lászlónak megadom a szót. 
 
Kurfis László képviselő: Köszönöm szépen. Nem kifejezetten ehhez a napirendi ponthoz 
szólnék hozzá, hanem úgy gondolom, hogy érdemes lenne megvizsgálni azt, hogy van egy 
rendeletünk, amely alapján támogatunk civil szervezeteket. Ezt márciusban talán fölül lehetne 
vizsgálni. Nézzük meg, hogy aktuális-e még, vagy aktualizáljuk, írjunk bele még, amit 
szeretnénk. Illetve azt is javasolnám, hogy ha márciusban ezt a rendeletet megváltoztatjuk 
esetleg, akkor áprilisban írjunk ki egy pályázatot a civil szervezetek részére, hogy ne ad hoc 
jelentkezzenek, hanem mondjuk meg, hogy mikre tudnak nálunk pályázni és akkor április 
hónapban tudnak pályázni. Vagy márciusban írjunk ki pályázatot esetleg és majd áprilisban 
tudnak pályázni. Köszönöm szépen. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen a hozzászólást. Egyébként szerintem ezt a 
rendeletet egy évben alkalmaztuk csak, és pont azért nem használtuk utána, mert ad hoc jellegűek 
voltak a kérelmek. Nem feltétlenül tudta valaki az év elején, de támogatom, hogy vizsgáljuk 
felül. Folytassuk a 24-es napirenddel. Jakab Mihály Népdalkör támogatásának elszámolása. 
Határidőben benyújtotta, a pénzügyi elszámolás elfogadásra került. 600.000 forintot 
viseletbővítés, citera szakkör, működési költségek és táncház szervezésre fordítottak. A Pénzügyi 
Bizottság elfogadásra javasolta, hogy ha nincs kérdés, akkor szavazzunk róla. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 71/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

 
- a Jakab Mihály Népdalkör Egyesület részére az 293-149/2024. számú Támogatási szerződés 

alapján fenntartási költségek; könyvelési díj, számlavezetési díj, fellépésekhez kapcsolódó 
üzemanyag- és helyiségbérleti költségek, egyéb kiadásokhoz való hozzájárulás céljából 
nyújtott mindösszesen 600.000,- Ft támogatás felhasználására vonatkozó, a támogatási 
szerződés szerinti határidőben benyújtott szakmai beszámolót és pénzügyi elszámolást 
elfogadja, 

- felkéri a polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 
napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 

 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Adó és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
25. Evangélikus Egyház támogatás elszámolása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 40.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Ezt még 2023-ban kötött szerződés szerint kapták a Fóti út 20. 
szám alatt található ingatlanegyüttes külső-belső felújítására. Tetőcsere, klíma készülék beépítése 
és az Egészségház felőli épületfal rendbetétele történt meg 21.850.000 forint összegben.  
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A beszámolót határidőben benyújtották és megfelelőnek találtatott. Hogyha nincs kérdés, akkor 
szavazzunk róla. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 72/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
 
- a Mogyoródi Evangélikus Leányegyház részére nyújtott mindösszesen 21.850 000,- Ft 

támogatás felhasználására vonatkozó szakmai beszámolót és elszámolást elfogadja, 
- felkéri a Polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 

napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 
 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Adó-és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
26. Katolikus Egyház támogatás elszámolása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 43.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Határidőben benyújtotta, megfelelő volt tartalmában és a 
Római Katolikus templom kórus pódiumának a felújítása történt meg. 1.800.000 forint összeggel 
járultunk ehhez hozzá. Ha nincs kérdés, akkor szavazzunk róla. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 73/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
 
- a Mogyoródi Római Katolikus Egyházközség részére nyújtott mindösszesen 1.800 000,- Ft 

támogatás felhasználására vonatkozó szakmai beszámolót és elszámolást elfogadja, 
- felkéri a Polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 

napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 
 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Adó-és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
27. Mogyoródi Sándor Huszárok Egyesület támogatás elszámolása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 49.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Szintén határidőben benyújtotta és a Pénzügyi Bizottság 
elfogadásra javasolta. Ők az állományukba tartozó lovak éves egészségügyi ellátására fordítják 
minden évben ezt az összeget és 300.000 forintot kaptak erre. 
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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 74/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
 
- a Mogyoródi Sándor-huszárok Egyesület részére az 293-316/2024. számú Támogatási 

szerződés alapján az Egyesület lovainak egészségügyi ellátása céljából nyújtott 
mindösszesen 300 000,- Ft támogatás felhasználására vonatkozó, a támogatási szerződés 
szerinti határidőben benyújtott szakmai beszámolót és elszámolást elfogadja, 

- felkéri a polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 
napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 

 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Adó-és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
28. Veterán Katonai Hagyományőrző Egyesület támogatás elszámolása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 57.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Ők a 20 éve működtetett military tábor kapcsán felmerült 
költségekre használták fel az összeget. 300.000 forintot kaptak és részben a gyerekek 
étkeztetésére, illetve ruházati dolgokra költötték a táborban. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 75/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
 
- a Veterán Katonai Hagyományőrző Egyesület részére nyújtott mindösszesen 300 000,- Ft 

támogatás felhasználására vonatkozó szakmai beszámolót és elszámolást elfogadja, 
- felkéri a Polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 

napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 
 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Adó-és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
29. Mogyoródi Pitbullok Egyesület támogatás elszámolása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 48.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Határidőben benyújtotta, a Pénzügyi Bizottság elfogadásra 
javasolta és a tavalyi Szent László Hét első napján megrendezett első "fut a mogyi" futóverseny 
megszervezésére kapták ezt az összeget, 150.000 forintot. 
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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 76/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 

 
- a Mogyoródi Pitbullok Egyesület részére az 293-296/2024. számú Támogatási szerződés 

alapján sportrendezvényen használt eszközök vásárlási költségéhez való hozzájárulás 
céljából nyújtott mindösszesen 150 000,- Ft támogatás felhasználására vonatkozó, a 
támogatási szerződés szerinti határidőben benyújtott szakmai beszámolót és pénzügyi 
elszámolást elfogadja, 

- felkéri a Polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 
napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 

 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Adó és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
30. Peter Cerny Alapítvány támogatás elszámolása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 52.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Határidőben benyújtotta a pénzügyi és a szakmai beszámolót. 
100.000 forintot kaptak, amit koraszülöttek és beteg újszülöttek speciális mentésére fordítottak. A 
beszámolóból csak egy adatot emelnék ki, hogy 35 és fél éve működik az alapítvány és 97.640 
alkalommal történt ilyen mentés. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 77/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
 
- a Peter Cerny Alapítvány részére nyújtott mindösszesen 100 000,- Ft támogatás 

felhasználására vonatkozó szakmai beszámolót és elszámolást elfogadja, 
- felkéri a Polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 

napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 
 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Adó-és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
31. Mészáros Tamás támogatás elszámolása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 47.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A támogatás összege 420.000 forint volt, amit a 2024-ben 
Görögországban megrendezett futóversenyen, futóverseny kapcsán került felhasználásra a 
nevezési díj, szállás és utazási költségekre. Ezen a versenyen Tamás 490 kilométert futott. Akik 
ott voltak az emlékhelyen, azok számára ezt az élményt elhozta személyesen is. 
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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 78/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
 
- Mészáros Tamás részére az 293-331/2023. számú Támogatási szerződés alapján a 

Philippides Run ultrafutó versenyen való részvétel támogatása céljából nyújtott 
mindösszesen 420 000,- Ft támogatás felhasználására vonatkozó, a támogatási szerződés 
szerinti határidőben benyújtott szakmai beszámolót és pénzügyi elszámolást elfogadja, 

- felkéri a Polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 
napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 

 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Adó-és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
32. Közoktatásért Alapítvány támogatás elszámolása 1. 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 44.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolta a beszámolót és 
tavaly volt 20 éve, hogy az iskola felvette a Szent László nevet. Ezzel kapcsolatos programok 
kapcsán használták fel a támogatást, 350.000 forint összegben. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 79/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
 
- a Mogyoródi Közoktatásért Alapítvány részére, a Mogyoródi Szent László nevéhez köthető 

jubileumi rendezvények tervezett programjainak  lebonyolításának finanszírozása céljából 
nyújtott mindösszesen 350.000,-Ft támogatás felhasználására vonatkozó szakmai beszámolót 
és elszámolást elfogadja, 

- felkéri a Polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 
napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 

 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Polgármester, Adó-és Pénzügyi Iroda vezetője 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
33. Közoktatásért Alapítvány támogatás elszámolása 2. 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 45.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Itt az 1.700.000 forint még egy 2023-ról áthozott szerződésből 
megmaradt összeg. Itt, hogyha jól értelmeztem a számlákat, akkor részben volt ebben működési 
költség, jutalom, könyvek és egyéb típusú költségek, valamint a cserediák program kapcsán 
felmerülő költségekhez történt hozzájárulás. 
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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 80/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
 
- a Mogyoródi Közoktatásért Alapítvány részére, mogyoródi diákok lengyelországi utazására 

finanszírozása céljából nyújtott mindösszesen 1.700.000,-Ft támogatás felhasználására 
vonatkozó szakmai beszámolót és elszámolást elfogadja, 

- felkéri a Polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 
napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 

 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Polgármester, Adó-és Pénzügyi Iroda vezetője 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
34. Medicopter Alapítvány támogatás elszámolása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 46.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Ők 100.000 forintot kaptak és ezzel a légimentők munkáját 
támogattuk. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 81/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
 
- a Medicopter Alapítvány részére a 293-121/2024. nyt. számú Támogatási szerződés alapján 

meghatározott támogatási célra nyújtott mindösszesen 100 000,- Ft támogatás 
felhasználására vonatkozó, a támogatási szerződés szerinti határidőben benyújtott szakmai 
beszámolót és pénzügyi elszámolást elfogadja, 

- felkéri a Polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 
napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 

 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Adó-és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
35. Polgárőr Egyesület támogatás elszámolása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 53.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: 800.000 forintot kaptak tavaly. A Pénzügyi Bizottság 
elfogadásra javasolja a beszámolót és az összeget működési költségekre, valamint egy éjjellátó 
eszköz beszerzésére fordították. 
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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 82/2025.(II.24.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
 
1. a Mogyoródi Polgárőr Egyesület 2024. végzett munkájáról szóló szakmai beszámolóját és a 

293-127/2024. nyt. számú Támogatási szerződés alapján meghatározott támogatási célra 
nyújtott mindösszesen 800 000,- Ft támogatás felhasználására vonatkozó, a támogatási 
szerződés szerinti határidőben benyújtott szakmai beszámolót és pénzügyi elszámolást 
elfogadja 

 
2. felkéri a Polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 napon 

belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 
 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Adó-és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
36. Szent László Íjász Egyesület támogatás elszámolása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 54.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Ők 900.000 forintot kaptak. A bizottsági ülésen és talán a 
Facebook-on is kisebb port kavart a felhasználás módja, mert egy nagyobb értékű fűnyíró eszköz 
került beszerzésre. Én az egyesület vezetőjével egyeztettem, azt mondta, hogy mielőtt a 
támogatási kérelmet beadták, akkor is egyeztettek a hivatallal, hogy ha ilyen szándékuk van, 
akkor arra lehet-e fordítani és igazából a testületi határozatban megfogalmazottak és a 
szerződésben leírtak lehetővé tették azt, hogy ők egy ilyen eszközt beszerezzenek. Szerintem ez 
is egy olyan pont volt, hogy felül kell vizsgálni itt a civil támogatások kérdését, hogy mire adunk, 
mire nem adunk. Illetve megkövetelni azt, hogy például nem mindenki használta a szakmai 
beszámolónál magát az elszámolási forma nyomtatványt. Tehát, hogy ezek apróságok, de hogy 
legyen egységes minden. Hogyha nincs kérdés, akkor kérem, hogy szavazzunk róla. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 83/2025.(II.24.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 

 
- a Mogyoródi Szent László Hagyományőrző Íjász Egyesület részére az 293-238/2024. számú 

Támogatási szerződés alapján sportrendezvényen használt eszközök vásárlási költségéhez 
való hozzájárulás céljából nyújtott mindösszesen 900 000,- Ft támogatás felhasználására 
vonatkozó, a támogatási szerződés szerinti határidőben benyújtott szakmai beszámolót és 
pénzügyi elszámolást elfogadja, 

- felkéri a Polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 
napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 

 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Adó és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 7 igen, 2 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 




